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Átadásra került az új Termelői Piactér

Hajduné Farkas Erika polgármester asszony, 
Popovics György a Komárom-Esztergom Megyei Közgyűlés elnöke 

és Czunyiné Dr. Bertalan Judit országgyűlési  képviselő asszony 
átadták az új Termelői Piacteret Nagyigmánd lakosságának

Meghívott vendégeink
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Átadásra került az új Termelői Piactér
2019. szeptember 20-
án, a Termelői Piactér 
átadása alkalmából 
rendezett ünnepsé-
gen, Nagyigmánd 
Nagyközség Önkor-
mányzat Képviselő-
testülete nevében, 
Hajduné Farkas 
Erika Polgármester 
asszony köszöntötte 
a megjelenteket, be-
szédében a követke-
zők hangzottak el:

„Tisztelt Hölgyeim 
és Uraim! 

Kedves Vendégeink! 

Nagy tisztelettel köszön-
töm Önöket a felújított 
Nagyigmándi termelői 
piac, ünnepélyes átadása 
alkalmából.
Ünnep a mai nap a te-
lepülésünk életében, hi-
szen a piac területének 
felújításával korszerűsí-
tésével egy újabb, hasz-
nálhatóbb, esztétikusabb 
környezettel bővült tele-
pülésünk. 
Nagyigmánd központi 
részén, a Kossuth Lajos 
utca 36/B. szám alatt ta-
lálható beépítetlen terü-
let, ahol most itt állunk, 
már évtizedek óta vásá-
rok, piacok megtartásá-
ra nyújtott lehetőséget, 
illetve teret. 
A kezdeti esetleges-
ség után mára már heti 
rendszerességűvé váltak 
a piaci napok. A részt-
vevők - mind az árusok, 
mind a vevők - száma 
megnőtt, így a tevékeny-

ség higiénikus, kornak 
megfelelő keretek közötti 
működéséhez szükségessé 
vált a terület rendezése. 
Szem előtt tartottuk a he-
lyi termelői piacokra vo-
natkozó általános meg-
határozást, mely szerint 
a termelői piac olyan 
piac, ahol a kistermelő 
a piac fekvése szerinti 
megyében, vagy a piac 
40 km-es körzetében bár-
hol működő gazdaságból 
származó mezőgazdasá-
gi- illetve élelmiszeripari 
terméket értékesíthet.
A piactér rendezéséhez a 
,,Helyi gazdaságfejlesz-
tés” című TOP-1.1.3-15 
kódszámú pályázati fel-
hívásra Önkormányza-
tunk a ,,Helyi termelőkre 
alapozott piac fejlesztése 
Nagyigmándon” címmel 
nyújtott be pályázatot 
2016-ban, és a támogatási 
döntésről 2017 első félév-
ében kaptunk értesítést.
A pályázat beadásával 
az elsődleges célunk volt 
a már meglévő, de a mai 

kor igényeinek kevésbé 
megfelelő helyi piac kor-
szerűsítése.
A támogatási konstrukció 
keretén belül lehetőség 
nyílt a helyi gazdaság 
üzleti infrastrukturális 
hátterének támogatására 
is. 
A Vidékfejlesztési Prog-
ram által meghatározott 
létesítési és üzemeltetési 
feltételek figyelembevé-
telével alakítottuk ki a 
tervezési programot és 
kértünk építési engedélyt 
a helyi termelői piac ki-
alakítására. 
E szerint gondoskodnunk 
kellett: 
• az ivóvíz minőségű, 
megfelelő mennyiségű 
vízellátásról, 
• a közművesített terüle-
ten a keletkező szennyvíz 
közcsatornába elvezeté-
séről vagy zárt szenny-
víztároló létesítéséről, 
• a piac területének a 
nyitva tartás időtartama 
alatti folyamatosan tisz-
tán tartásáról, 

• zárás után általános ta-
karításáról, 
• a szemét és hulladék 
gyűjtésére, tárolására 
megfelelő számú, méretű 
hulladékgyűjtő edényzet 
beállításáról, ezek rend-
szeres elszállításáról, 
• a piac területén meg-
felelő számú és kiala-
kítású, nemek szerint 
elkülönített, vízöblítésű 
WC-t akadálymentes vi-
zesblokkot és az ehhez 
kapcsolódó kézmosóról, 
• a hulladék-elhelyezés-
ről, 
• az illemhelyek, WC-k 
és hulladéktárolók mű-
ködképességének, tisztán 
tartásának, fertőtleníté-
sének biztosításáról.
A terület geodéziai fel-
mérését követően Páhy 
László építész tervező-
vel még a 2017. évben 
megkötöttük a tervezé-
si szerződést, aki rövid 
időn belül elkészítette a 
szükséges engedélyezé-
si és szakági kivitelezési 
terveket. 
A tervezésnél figyelembe 
kellett venni, hogy a fel-
újítás előtti rendezetlen 
állapotban az építésügyi 
jogszabályok nem korlá-
tozták a terület felhasz-
nálását, azonban az új 
épület létesítésével mind-
ez megváltozott. 
A beépíthetőség 30 
%-os mértékétől ter-
mészetesen messze van 
az épület alapterülete, 
azonban a hatályos sza-
bályozás alapján mini-

(Folytatás a következő oldalon)

Hajduné Farkas Erika 
Polgármester asszony köszöntötte 

a megjelenteket
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mum 40 % zöldfelületet 
kellett biztosítani az in-
gatlanon, amelyet igye-
keztünk esztétikusan el-
helyezni. 
A szabályozás azonban 
lényegesen csökkentette 
a piac területének be-
építhetőségét, így a ren-
delkezésre álló építési 
területet kellett a lehető 
legjobban felhasznál-
nunk. A terveket a kép-
viselő-testület jóváha-
gyásával nyújtottuk be 
engedélyezésre. 
A 2018. év januárjában 
jogerős építési engedély-
lyel rendelkeztünk, és a a 
szükséges anyagi forrás 
önkormányzatunk kép-
viselő-testülete döntése 
nyomán rendelkezésre 
állt. 
Az előzetes tervezői költ-
ségvetés alapján az meg-
állapítható volt, hogy 
a munkálatok nagy-
ságrendje olyan, hogy 
közbeszerzési eljárás 
keretében szükséges a 
kivitelező kiválasztása és 
a munkálatok lebonyolí-
tása.
A termelői piac kiala-
kítására vonatkozó 
közbeszerzési eljárás 
előkészítését a Komá-
rom-Esztergom Megyei 
Területfejlesztési Kft. és 
az általa felkért alvállal-
kozók végzeték. 
Sajnos mire a minden 
tekintetben megfelelő ki-
vitelezőt kiválaszthattuk 
volna és megkezdődhet-
tek volna a kivitelezési 
munkálatok az építő-
iparban zajló kapacitás 
hiány miatt három ered-

ménytelen közbeszerzési 
eljárás rabolta az időt, a 
pénzt és az energiát. 
Utoljára 2018 november 
14-én indult e tárgyban 
közbeszerzési eljárás 
szám szerint a negyedik 
végül eredményesen zá-
rult. Így 2018. december 
6-án képviselő-testületi 
döntés születhetett arról, 
hogy a komáromi szék-
helyű KOM-ÚT Kft-vel 
megköthető a kivitelezési 
szerződés.
2019. január 9-én kötöt-
tük meg a fővállalkozói 
szerződést és ezt követő-
en megkezdődtek építé-
si munkálatok a terület 
előkészítésével, földmun-
kákkal.
A piactér két funkcioná-
lis részre van osztva, a 
gazdakör felé eső telek-
részen a fixen helyben 
maradó, fedett árusító 
helyek készültek, illetve a 
Víg Molnár vendéglő fel-
öli oldalon mobil árusító 
helyek kerültek kialakí-
tásra. 
A vásározók és a vásár-
lók részére vizesblokkot 
alakítottunk ki a gazda-
kör mögé benyúló terü-
leten. A vizesblokkban 
különnemű mellékhelyi-
ségeket alakítottunk ki 
mosdó előtérrel valamint 
a mozgáskorlátozottak 
részére egy akadálymen-
tes vizesblokkot. 
A vizesblokk mellett ala-
kítottuk ki a szemétgyűjtő 
konténer tárolására szol-
gáló területet, a konté-
nert faszerkezetű takaró 
panellel rejtettük el. Itt 
egy darab 1100 literes 

műanyag konténer elhe-
lyezésére van lehetőség, 
de igény esetén ennek 
száma növelhető. 
Az árusító helyek fix és 
mobil asztalokból állnak. 
A fix asztalok a burkolat-
hoz rögzítve tetővel fedve 
folyamatosan a területen 
lesznek. Ezek az aszta-
lok fémszerkezetűek az 
asztallap és a lábak hor-
ganyzott acél keretekből 
készültek. A tetőszerkezet 
tartóelemei is horgany-
zott acéltartók, antracit 
színű Lindab lemez fe-
déssel. 
A mobil árusító aszta-
lokat a termelők hozzák 
magukkal és a vásár vé-
gén elszállítják. A mobil 
asztalos kitelepülésnél 
lehetőség van az árusok 
gépkocsijának elhelye-
zésére a piactér hossz-
tengelyével párhuzamos 
beállással. 
A piac teljes területe tér-
burkolattal van ellátva 
a keletkező csapadékvíz 
elvezetésével. A térbur-
kolaton kívül növényzet-
tel határoltuk le az egyéb 
funkciókat, mint a gaz-
dakör bejárata vagy a 
gyalogos járda. 
Megújuló energia is 
felhasználásra került, 
a vizesblokk melegvíz 
ellátására és téli idő-
szakban történő tempe-
ráló elektromos fűtésére 
fotovoltaikus rendszert 
telepítettünk az épület te-
tőszerkezetére. 
A solar rendszer a léte-
sítmény teljes elektromos 
áram szükségletét fedezi 
egész évben. 

Az épületben mozgáskor-
látozottak részére aka-
dálymentes vizesblokkot 
alakítunk ki az előírá-
soknak megfelelő WC, 
mosdó, küszöbmentes 
ajtó beépítésével. A vi-
zesblokkban szilárd, csú-
szásmentes burkolatok 
készültek. 
A vizesblokk beépített 
alapterülete 45,65 m2.
A piac teljes területe 
szilárd, egyenletes, aka-
dálymentes kialakítású 
színes térkő burkolatot 
kapott. 
Az eredeti tervek szerint 
620 négyzetméternyi bur-
kolt felület készült vol-
na, azonban a helyszíni 
munkák előrehaladtával 
láthatóvá vált, hogy le-
hetőség nyílik ennél egy 
kicsit nagyobb, jól ki-
használható területet lét-
rehozni. 
Így végül a térburkolat 
mennyisége 810 négyzet-
méterre változott. Ezen 
kívül a terület hátsó ré-
szén lévő fás, bokros 
viszonylag elhanyagolt 
területet is rendeztük. 
Zúzottkő burkolatú, to-
vábbi mobil elárusítóhe-
lyeket biztosító teret hoz-
tunk létre. 
Képviselő-testületi dön-
tés alapján a pályázati 
támogatást élvező piac-
téri munkálatokon kívül 
e területet érintő pót-
munkák elrendelésére is 
sor került.
Kiépítésre került a Kos-
suth Lajos utcát a Szikszai 
utcával összekötő járda 
piactér melletti szakasza, 

(Folytatás a következő oldalon)
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melyhez a közvilágítási 
hálózat bővítése is meg-
történt, díszes lámpa-
oszlopok kihelyezésével, 
valamint a Kossuth Lajos 
utca piactér előtti járda-
szakaszának és gépjármű 
behajtójának felújítását 
is elvégeztettük.
A piactér védelme érde-
kében kamerarák kerül-
tek kihelyezésre, melyet 
összekötöttünk a telepü-
lés területén már műkö-
dő rendszerrel.
És most a költségekről:
A KOM-ÚT Kft-vel kötött 
eredeti vállalkozási szer-
ződés összege: bruttó 
51.402.862,- Ft 
A piactér építési munkáit 
közvetlenül nem érintő, 

de azzal összefüggésben 
megrendelt munkálatok 
bekerülési összege továb-
bi bruttó 14.796.363,- fo-
rint volt.
A piactér felújítása ösz-
szesen 66.199.225,-Ft-
ba került, melyben a pá-
lyázati támogatás: bruttó 
39.901.399,- Ft volt.
A piactér átadását köve-
tően, heti két alkalommal 
szerdán és pénteken lesz 
lehetőség árusításra és 
vásárlásra.
És most nagy Öröm-
mel adom át a felújított 
termelői piacot, hasz-
nálják egészséggel, és 
kérem, hogy vigyáz-
zanak rá, hogy e szép 
épület és tér még hosz-

szú ideig szolgálhassa 
mindannyiunkat.”

A folytatásban Czunyiné 
Dr. Bertalan Judit or-
szággyűlési  képvise-
lő asszony és Popovics 
György a Komárom-
Esztergom Megyei Köz-
gyűlés elnöke is kifejez-
te elismerését pályázat 
színvonalas megvalósítá-
sához, az önkormányzat 
munkáját dicséri, hogy 
a sok nehézség ellenére 
mindig megtalálták a jár-
ható utat és véghezvitték  
a munkálatokat. 
Az új piacteret Dr. Szalai 
Gábor atya megszentelte, 
majd Sugár Tamás reformá-
tus lelkipásztor megáldotta.

Az átadást szimbolizáló 
szalagot Hajduné Farkas 
Erika polgármester asszony, 
Czunyiné Dr. Bertalan Ju-
dit országgyűlési képviselő 
asszony, valamint Popovics 
György a Komárom-Esz-
tergom Megyei Közgyűlés 
elnöke vágták át. 

Az átadó ünnepséget meg-
tisztelték jelenlétükkel 
Molnárné Dr. Taár Izabella 
asszony a Komáromi Járá-
si Hivatal hivatalvezetője, 
Páhy László építész, Hor-
váth Tibor úr a KOM-ÚT 
Kft. ügyvezető igazgatója,  
Szijj Ferencné képvise-
lő asszony, Nagyigmánd 
Nagyközség Díszpolgára is.

Györke Edit

Czunyiné Dr. Bertalan Judit 
országgyűlési  képviselő asszony

 is mondott beszédet

Dr. Szalai Gábor atya megszentelte, 
Sugár Tamás lelkipásztor megáldotta 

az új létesítményt

Eladók és vásárlók
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A Helyi Önkormányzati 
Képviselők és Polgár-
mester Választását a Köz-
társasági Elnök úr 2019. 
október 13. napjára 
(vasárnapra) tűzte ki. A 
helyi választási bizottság 
már szeptember elején 
megkezdte működését a 
polgármester és képvise-
lő jelöltek nyilvántartás-
ba vételével. 
A 2013. évi XXXVI. tör-
vény tartalmazza a vá-
lasztási eljárás általános 
szabályait, amelynek né-
hány főbb pontját szeret-
ném összefoglalni a kö-
vetkezőkben.

Kérjük, hogy a kelle-
metlenségek elkerülése 
végett mindenki ellen-
őrizze, hogy szerepel-e 
a névjegyzékben, azaz 
kapott-e értesítőt a név-
jegyzékbe vételről az 
Országos Választási Iro-
dától. Aki a névjegyzék 
zárásakor nem szerepel a 
névjegyzékben a válasz-
tás napján már nem vehe-
tő fel - tehát szavazni sem 
tud.

A választópolgár az ön-
kormányzati választáson 
eldöntheti, hogy a lakó-
helye vagy bejelentett 
tartózkodási helye sze-
rinti önkormányzat meg-
választásában kíván részt 
venni. Aki nem a lakó-
helye, hanem a tartózko-
dási helye szerinti tele-
pülésen kíván szavazni, 
az átjelentkezhet. Átje-
lentkezéssel az a válasz-
tó polgár szavazhat, aki 
magyarországi lakóhelye 

mellett bejelentett ma-
gyarországi tartózkodási 
hellyel is rendelkezik, 
feltéve, hogy 
- tartózkodási helyét 
2019. június 26-át meg-
előzően létesítette és 
- tartózkodási helyének 
érvényessége legalább 
2019. október 13-ig tart. 
Átjelentkezési kére-
lem benyújtható sze-
mélyesen, elektronikus 
úton, postai úton az állan-
dó lakcím szerinti helyi 
választási irodához. A ké-
relemnek legkésőbb 2019. 
október 09-én 16.00 óráig 
meg kell érkeznie.

A kampányidőszak au-
gusztus 24-től október 
13-án 19.00 óráig tart.
A szavazóhelyiséget ma-
gába foglaló épületnek 
a szavazóhelyiség meg-
közelítését szolgáló be-
járatától számított 150 
méteres távolságon belül 
(közterületen) választá-
si kampánytevékenység 
a szavazás napján nem 
folytatható. 

A szavazóhelyiségek reg-
gel 6 órától este 19.00 
óráig tartanak nyitva, 
ez idő alatt kell a válasz-
tópolgároknak voksukat 
leadni. Szavazni kizárólag 
személyesen és csak az 
értesítésen szereplő sza-
vazóhelyiségben lehet.
A mozgásban gátolt, vagy 
beteg választópolgárt saját 
kérésére a szavazatszám-
láló bizottság két tagja ke-
resi fel a mozgó urnával. 
A mozgóurna iránti 
kérelmet

a) a helyi válasz-
tási irodához 
aa) levélben vagy elekt-
ronikus azonosítás nélkül 
elektronikus úton legké-
sőbb 2019. október 09-én 
16.00 óráig, 
ab) személyesen vagy 
elektronikus azonosítás-
sal elektronikus úton leg-
később 2019. október 11-
én 16.00 óráig vagy
ac) 2019. október 13-
án 16.00 órát követően 
elektronikus azonosítás-
sal elektronikus úton leg-
később 2019. október 13-
án 12 óráig,
b) az illetékes szavazat-
számláló bizottsághoz 
meghatalmazott útján 
vagy meghatalmazással 
nem rendelkező sze-
mély általi kézbesítésé-
vel 2019. október 13-án 
legkésőbb 12.00 óráig 
kell benyújtani. 

A szavazókörök elhelye-
zéséül szolgáló helyisé-
gek címe megtalálható a 
Nemzeti Választási Iro-
da által küldött értesítőn, 
de mivel korábban né-
miképp változtak, ezért 
itt is közöljük őket: 

1. sz. szavazókör: 
Nagyigmánd, Kossuth L. 
u. 3., (Gyermekjóléti és 
Családsegítő Szolgálat)

2. sz. szavazókör:
 Nagyigmánd, Bajcsy-Zs. 
u. 2., (régi orvosi rendelő)

3. sz. szavazókör:

Nagyigmánd, Ácsi út 6., 

(régi Tűzoltóság épülete)
4. sz. szavazókör:
Nagyigmánd, Szőkepusz-
ta, (volt orvosi rendelő)

Településenként egy 
szavazókört minimum 
akadálymentesíteni kel-
lett, nálunk az 1-3-as szá-
mú szavazókörök mind 
akadálymentesítettek. 

A szavazás megkezdé-
sekor minden egyes sza-
vazókörben az elsőnek 
érkező állampolgár alá-
írásával hitelesíti, hogy 
az urnák a szavazás meg-
kezdésekor üresek voltak. 
Ezt követően úgy zárják 
le az urnát, hogy annak 
tartalmához az urna szét-
szedése nélkül ne lehes-
sen hozzá jutni. 

A szavazás módja: 
Az állampolgár megjele-
nik a szavazókörben, ahol 
személyazonosságának 
igazolása után megkapja 
a választáshoz szükséges 
szavazólapokat és egy rö-
vid tájékoztatást is a sza-
vazás módjáról. 
A szavazólapokat a válasz-
tópolgár jelenlétében a bi-
zottság egy tagja bélyegző-
nyomattal látja el, ezzel teszi 
érvényessé a szavazólapot. 
A szavazólapok átvételét a 
választópolgár aláírásával 
igazolja a névjegyzéken. 
Aki a névjegyzék aláírását 
megtagadja, annak nem ad-
ható át a szavazólap.  Kérjük, 
feltétlenül hozzák magukkal 
érvényes személyi igazolvá-
nyukat/jogosítványukat és 
lakcímkártyájukat.
Minden választópolgár 
három szavazólapot fog 
kapni, amelyek a követ-
kezők:

Tájékoztató a helyi önkormányzati választásokhoz

(Folytatás a következő oldalon)
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A leggyorsabban szeretne értesülni 

a helyi rendezvényekről?

Küldjön egy e-mailt a muvhaz.nagyigmand@gmail.com címre 

és felkerül a helyi eseményekről értesülők címlistájára!

- a Megyei Közgyűlés 
tagjainak megválasztásá-
hoz egy pártlistákat tar-
talmazó szavazólap,
- polgármester választás-
hoz egy szavazólap,
- a helyi önkormányzat 
képviselő választásához 
szintén egy szavazólap.

A megyei listára és a 
polgármesterre egy-
egy szavazatot lehet 
leadni. A helyi önkor-
mányzati képviselő-
jelöltek közül pedig 
maximum 6 nevet je-
lölhetünk be. Szavazni 
a jelölt neve mögött, vagy 
a jelölő szervezet neve fe-
lett elhelyezett körbe tol-
lal írt két egymást metsző 
vonallal lehet. Elfogadott 
mind az „X” jel, mind pe-
dig „+” jel. Érvénytelen 
minden más jelölési for-

ma (ilyen például a kari-
kázás, aláhúzás, kihúzás). 
A szavazólap akkor is ér-
vénytelen, ha: 
- nincs ellátva a Szava-
zatszámláló Bizottság bé-
lyegző nyomatával, 
- megyei listánál, illetve a 
polgármester választásnál 
kettő vagy több szavaza-
tot tartalmaz,
- a helyi képviselő vá-
lasztás szavazólapján 
6-nál több szavazatot tar-
talmaz. 

Itt szeretnémfelhívni arra 
a figyelmet, hogy nem 
érvénytelen  az a sza-
vazólap, amelyen 6-nál 
kevesebb képviselőt tá-
mogatott a választópol-
gár. A szavazólapon a 
jelöltek sorsolás alapján 
megállapított sorrend-
ben szerepelnek, ne-
vük mögött tartalmazzák 

vagy a „független jelölt” 
megjelölést vagy a jelölő 
szervezetük feltüntetését.  
Szavazás után a szava-
zólapokat tegyék az erre 
szolgáló borítékba, de 
kérem, a borítékot ne ra-
gasszák le, ezt követően 
dobják az urnába szava-
zatukat. 
Előfordulhat, hogy vala-
mit elrontanak szavazás 
közben (pl. több sza-
vazatot adtak le, mint 
amennyit lehet, rossz 
jelöltre szavaztak, mert 
elnézték a neve melletti 
karikát), ilyen esetben 
a borítéknak az urnába 
történő helyezése előtt 
jelezhetik a bizottság-
nak a rontás tényét. Ezt 
jegyzőkönyvben rögzí-
tik és a bizottság a ron-
tott szavazólap helyett 
egy alkalommal újat 
ad ki. 

A Szavazatszámláló Bi-
zottság Elnöke 19.00 
órakor a szavazóhelyi-
séget bezárja. Azok a 
választópolgárok, akik 
ebben az időpontban 
a szavazóhelyiségben 
vagy annak előterében 
tartózkodnak, még sza-
vazhatnak. Ezt követően 
a szavazóhelyiséget be-
zárják és megkezdődik a 
szavazatok összeszámlá-
lása. 

Kérem a Tisztelt Válasz-
tópolgárokat, hogy lehe-
tőség szerint mindenki 
menjen el szavazni, mert 
saját környezetének fej-
lődése, életminősége a 
választások tétje.

Dr. Zemán Anikó
       HVI vezető helyettes 

A helyi választási iroda a választási eljárásról szóló 
törvényben előírt kötelezettségének eleget téve köz-
zéteszi a helyi választási bizottság tagjainak és a vá-
lasztási iroda vezetőjének nevét.

Helyi Választási Bizottság:

Elnök: Czunyi Ferencné
Elnökhelyettes: Láng Jánosné
Tag: Bánházi Ferencné
Póttag:   Dunár József
               Sebestyén Antalné
Cím: 2942 Nagyigmánd, Kossuth L. u. 2. 
Tel.: 34/556-490

A Helyi Választási Iroda és a Helyi Választási 
Információs Szolgálat elérhetőségei:

HVI vezető: Dr. Füles Zoltán jegyző

HVI vezető jogi helyettese: 
Dr. Zemán Anikó aljegyző

Cím: 2942 Nagyigmánd, Kossuth L. u. 2. 

Telefon: 34/556-490

Elektronikus levélcím: 
jegyzoititkarsag@nagyigmand.hu

KÖZLEMÉNY
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A Képviselő-testületünk  elmúlt öt évi munká-
járól, a ciklusprogramjának teljesítéséről sze-
retném Önöket tájékoztatni. 

A világ körülöttünk állandóan változik, és a változást, 
legyen akár kedvünkre, akár kedvünk ellen való, nem 
tudjuk kikerülni. Sem egyénekként, sem településen-
ként. 

Az önkormányzatunk az elmúlt években nem csupán 
alkalmazkodott a körülöttünk zajló változásokhoz, 
hanem sokszor az élükre is állt. Tudatos munkával 
sikerült kivédenünk a ránk leselkedő nehézségeket, - 
az önkormányzati feladatrendszer átalakulását, a gaz-
dálkodási keretrendszer kötelező bevezetését, melyet 
a szaknyelvben és a sajtóban ASP rendszernek ne-
veznek - jelentős kihívás elé állította elsősorban köz-
tisztviselőinket, és rajtuk keresztül az egész önkor-
mányzatot. Az építőipar rendkívüli leterheltsége miatt 
nehezen találtunk kivitelezőket a beruházásainkhoz. A 
munkaerőhiány, a közfoglalkoztatási program telepü-
lésünkön való megszüntetése is új helyzetet teremtett 
számunkra. De mégis azt mondhatom, hogy a régi-
ónkban vagy akár az országban hasonló nagyságú te-
lepülésekhez képest kiemelkedő eredményeket értünk 
el. A településünk fejlődése töretlen maradt ebben a 
ciklusban is. 

2014. október 12-én az önkormányzati választáson 
módosult törvényi szabályozás miatt a polgármester 
mellé továbbra is csak hat képviselőt választhatott 
községünk lakossága és a ciklus öt évre változott.

A következőkben témákra bontva, mutatom Önök-
nek be az elmúlt öt év beruházásait.

Útépítés:
A településünk úthálózata az országos átlaghoz vi-
szonyítottan jónak mondható, mindemellett az anyagi 
lehetőségeinkhez mérten tovább folytattuk az előző 
ciklusban megkezdett útfelújítási programunkat. Így 
került felújításra a Köztársaság utca, Ady Endre utca, 
Vasút utca teljes szakasza, valamint a Vasút utca, Vas-
útállomás és a Tárkányi út közötti szakasz,  Kandó 
Kálmán utca a Vak Bottyán utcától a Vasútállomásig, 
a Vak Bottyán utca, a József Attila utca zsákutca része, 
Vörösmarty utca, Kadarka utca, valamint a Magyar 
közúthoz tartozó Bajcsy-Zsilinszky utca 112 m-es 
szakasza.
Útépítésekre  78.097.000,-Ft- ot költöttünk.

Járdaépítés:
A régi összetöredezett járdáinkon is folytattuk a biz-
tonságos közlekedés érdekében a felújításokat, a te-
lepülés több pontján. A Bajcsy-Zsilinszky Endre utca 
páros oldalán 870 m-en, Fácán utcából indulóan a 
Vékony-ér felett átívelő fahídig 40m hosszig, a Győ-
ri út melletti járda, 300 m-en, a Rákóczi utcai járda 
a Szendi-éri hídtól a Református temetőig 205m-en, 
Mansbart utca 347 m-en, József Attila utca az autó-
busz állomástól az iskoláig, valamint a katolikus te-
metőhöz vezető járda 335 m, a piactér melletti és a 
piactér előtti járda szakasz.
Járda építésre felújításra: 62 727 634,-Ft.- ot köl-
töttünk.

Tisztelt Lakótársaim!

(Folytatás a következő oldalon)
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Csapadékvíz-elvezetés: 
A településünk fő utcájának tekinthető út a József At-
tila utcai szakaszának rekonstrukciója, mely a Bercsé-
nyi utcától kezdődően egészen a Vékony-érig terjed. 
E rekonstrukciós munkálatok első ütemeként – az 
épülő tűzoltó laktanya vízelvezetési igényeit is figye-
lembe véve – a zárt rendszerű felszíni csapadékvíz el-
vezető csatornázás került megvalósításra. 

Az út- és parkoló építési tervek alapján a 8136 sz. főút 
József Attila utcai szakasza mindkét oldalának vízel-
vezetése elkészült, az összegyűjtött csapadékvíz a víz-
jogi létesítési engedélyben foglaltaknak megfelelően 
közvetlenül a Concó patakba került bevezetésre. A 
munkálatok teljes költsége bruttó 54 millió Ft volt. 
A József Attila utcai csapadékvíz csatornázási mun-
kák készítésekor már megkezdtük a befogadó Concó 
patak medervédelmének kialakításán túlmenően a pa-
tak felső folyásának mederrendezését is, mintegy 65 
m hosszon. 
Már ekkor látszott, hogy a patak belterületi szakaszán 
a kialakult állapot alapján (erózió, hordalék lerakó-
dások) szükségesnek látszik egy szakszerű és alapos 
medertisztítás és folytatni kell e munkálatokat az ár-
vízvédelem és az állagmegóvás érdekében. A kotrás-
sal érintett belterületi szakasz mintegy 1500 méter 
hosszúságú.
Felvettük a kapcsolatot a vízügyi hatósággal, akik tá-
mogatásukról biztosították a munkálatok elvégzését, 
sőt 280.000,-Ft-tal hozzá is járultak a költségek vise-
léséhez.

A munka elvégzéséhez speciális, nagy teljesítményű 
kotrógéppel rendelkező kivitelezőt kellett keresnünk, 
aki rendelkezik a munkálatok elvégzéséhez szükséges 
lánctalpas kotró géppel, amellyel szükség esetén a 
mederben állva is képes volt a tisztítási munkálatokat 
elvégezni. 
Mára a munkálatok elkészültek, a felújított meder ké-

pes az élővíz biztonságos levezetésére és nem utolsó 
sorban a településünk környezeti rendezettségét is po-
zitívan befolyásolja. A munkálatok elvégzésének költ-
sége 4.853.940-Ft volt. 
A Vak B. utcai csapadékvíz elvezető hálózat a júliusi 
zivatarok során a lakók elmondása szerint nem tud-
ta elvezetni az összegyűlő csapadékvizet, emiatt több 
kétségbeesett jelzés is érkezett. A munka során az át-
ereszek készültek elő és záró fallal,  az utca beköthe-
tővé vált a Kandó K. utcai csapadékvíz elvezető háló-
zatba némi karbantartás és javítás után. A kivitelezés 
végösszege bruttó 615.950,-Ft. 
Az Ady Endre utcában, annak keleti oldalán az utca 
alatti átvezetés előtti 5 fm hosszúságú földárok sza-
kasz, valamint a teljes 40 fm hosszúságú nyugati oldali 
nyílt árok mederburkolását elkészíttettük  1.192.530,- 
Ft-ért. 
A Kandó Kálmán utca csapadékvíz elvezetését a 
szikkasztó árkok felújításával elvégeztük. Ugyanitt 
vasbeton folyókaelemek beépítésével megoldottuk a 
Gábor Áron utca alatti csapadékvíz átvezetést is, így a 
nagyobb mennyiségű csapadékvíz az Orgona utcától 
az újtelepi árokrendszerig akadálytalanul folyhat. Az 
átvezetés költsége 1.541.000,-Ft volt.
Csapadékvíz elvezetési munkák értéke: 62.483.420,-Ft.

(Folytatás a következő oldalon)
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Puszták vízellátása projekt:
2015 őszén hosszú évek előkészítő munkája után, Eu-
rópai Uniós forrásból megkezdődött az önkormány-
zatunk által várt, elsősorban a puszták ivóvízellátását 
biztosító hálózat kiépítése, melyet az ÉDV Zrt., mint 
szolgáltató rendelt meg és kiviteleztetett. Önkormány-
zatunk szerepe arra koncentrálódott, hogy lakáscélú 
kölcsönöket nyújtottunk a házi bekötések megvaló-
sításához a pusztákon élő lakosság jelentős részének. 
A beruházás során megtörtént a nagyigmándi glóbusz 
bekötése is, valamint a település belterületének érin-
tett szakaszán az ivóvízgerinc cseréje korszerűbb ve-
zetékre. A település a rákötést követően a regionális 
ivóvízhálózatra csatlakozott. 

Napelemek:
A képviselő-testület 2014. július 23-án döntött a KEOP-
2014-4.10.0/N pályázati azonosítójú „Fotovoltaikus 
rendszerek telepítése Nagyigmánd településen” pályá-
zat benyújtásáról. A tervezett beruházás összege ösz-
szesen bruttó 49.999.000,-Ft. A pályázat keretében a 
Pápay József Általános Iskolára 150 db, a Kincseskert 
Óvodára 50 db a Magos Művelődési Házra 50 db nap-
elem került elhelyezésre. 
A központi feltételek változása miatt az eddig önerőt 
nem feltételező pályázathoz 4.209.427,-Ft saját erőt 
kellett vállalni, azonban még így is,  43.396.158,-Ft 
támogatásban részesült a projekt.
A pályázat eredményeként intézményeink éves vi-
szonylatban majdnem annyi energiát termelnek, mint 
amennyit működésükhöz felhasználnak, többlet ener-
giatermelését a pályázat nem támogatta. Nagy lépés 
ez önkormányzatunk számára, hiszen így négy intéz-
ményünkön- beleszámítva a hivatalépületét is- már 
295 napelem működik.  

Szabadidő park fogadóépülete:
A 2015-ös év legnagyobb beruházása a Szabadidő park 
fogadóépületének kivitelezése volt. Az épület hasznos 
alapterülete 51,22 m2, melyhez szervesen csatlakozik 
a 96,54 m2-es fedett tér. Az épületben a rendezvények 
létszámának megfelelő külön nemű vendég vizes-
blokk, a büfé funkciót támogató konyhahelyiség, két 
fő személyzet részére szociális blokk, valamint raktár 
található. Az épülethez tartozik a főbejárati jelleget 
kihangsúlyozó kapuépítmény is. A fogadóépülethez 
az épület kivitelezésével egyidejűleg elkészíttettük az 
építésügyi előírásoknak megfelelő számú parkoló he-
lyet, ma már a Sport és Szabadidő Központ látogatói 
számára összesen 35 parkoló áll rendelkezésre. A par-
koló létesítésének költsége 5.069.501,-Ft  volt.
A rendezvénytér környezetének rendbetételével annak 
használható területének növekedése is együtt járt. A 
falugondnokságunk szakembereivel és a közmunká-
sok segítségével az elhanyagolt, bozótos terület te-
reprendezését, füvesítését és a növénytelepítéseket 
végeztük el.  A telekhatárig terjedően kiterjesztettük a 
rendezvényteret egy árnyas, ligetes területtel. 
Az így kialakult rendezvénytér és az itt található léte-
sítmények vagyonvédelmét és állagmegóvását bizto-
sító kerítés építésére a sportlétesítményeknél is alkal-

(Folytatás a következő oldalon)
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mazott DELTA PRIVILEG típusú, lábazati elemekkel 
is ellátott kerítést építettük meg a bekerülési költsége 
3.835.781,- Ft lett.
 

Az épület kivitelezést, tervezést és műszaki ellenőr-
zést, parkolókat, kerítést is magában foglaló költ-
sége bruttó  41 150 000,-Ft.

2015-ben rendeztük be a sportcentrum edzőtermét. A 
gépek telepítése előtt tükörburkolat került a falakra. A 
konditerembe megvásárolt 9 db kondicionáló gép és 
pad, rudak, súlyok és állványok valamint a 2 db kardio 
berendezés teljes összege 3.161.900,-Ft. 

A “Nemzeti Ovi-Foci, Ovi-Sport Program” elnevezé-
sű programhoz történő csatlakozásról még a 2013. év 
tavaszán döntött önkormányzatunk képviselő-testüle-
te annak érdekében, hogy településünk legkisebb kor-
osztálya részére is biztosítsa a sportoláshoz szükséges 
optimális feltételeket.
Az Ovi-Foci Közhasznú Alapítvány részére nyúj-
tott 2.850.000,- Ft  önkormányzati  fejlesztési tá-
mogatásunk és az általuk összegyűjtött TAO tá-
mogatásból megépült létesítmény egy kifejezetten 
óvodások számára kifejlesztett, több sportág művelé-
sére alkalmas, speciális méretű és kivitelezésű műfü-
ves - multifunkciós pálya. 

E műfüves pálya mérete 6 x 12 méter, melyhez meg-
felelő szakmai program alapján kifejlesztett eszköz-
készlet is tartozik. Mára már a pálya árnyékolása is 
megtörtént egy pályázatnak köszönhetően 135.000-Ft 
önerővel.

(Folytatás a következő oldalon)
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Az iskolába kerékpárral érkezők korábban egy több 
évtizede épített, faszerkezetű, nyitott oldalfalú kerék-
pártárolóban rakhatták le a kerékpárjaikat, melynek 
sem az esztétikai megjelenése, sem a befogadó ké-
pessége és sajnos mára már az állékonysága sem volt 
megfelelő. 
Nagyigmánd Nagyközség Önkormányzata Képvise-
lő-testülete ezért úgy döntött, hogy egy teljesen új, há-
rom pavilonból álló, közel száz kerékpár befogadásá-
ra alkalmas kerékpártárolót építtet. Az új létesítmény 
új helyre is került. 
A kerékpártároló térburkolatához kapcsolódóan a 
Kincseskert Óvoda és az általános iskola közötti köz-
lekedést biztosító járda is megújult.
A kerékpártároló pavilonok bekerülési költsége bruttó 
9.753.600,- Ft volt, míg ezek alapozása, a térburko-
latok és járdák elkészítése további bruttó 6.866.216,- 
forintba került önkormányzatunknak. 

Gyermekeink egészséges fejlődése, a biztonságos és 
kulturált környezetben történő nevelés feltételeinek 
megteremtése érdekében a Nagyigmándi Kincseskert 
Óvoda és a Pápay József Általános Iskola környezeté-
nek rendezését önkormányzatunk képviselő-testülete 
mindig is kiemelt feladatának tekintette. 

Így elhatározta, hogy a fejlesztési feladatainak sorába 
illeszti a létesítményeket körülvevő és elválasztó kerí-
tés rendbetételét. 
E munka keretén belül elbontásra került mintegy 404 
m hosszban a több évtizedes, mára már elavult képet 
mutató beton oszlopos, drótfonatos kerítés, az acélle-
mezből készült kapukkal és ajtókkal együtt. A helyére 
kétféle kivitelben készült új kerítés. 
A szomszédos magántulajdonú ingatlan és az iskola 
elválasztására 85 m hosszúságban előre gyártott vas-
beton oszlopok közötti vasbeton pallós tömör kerítést 
építtettünk. 
A többi helyen a településünkön már több helyen be-
vált Delta Privileg típusú beton lábazattal is ellátott, 
szinterezett acélszerkezetű táblás kerítésrendszert lé-
tesíttettünk, természetesen a beközlekedés lehetőségét 
biztosító kapukkal és ajtókkal együtt. 
A kerítés cseréjének bruttó költsége 8.947.150,-Ft volt. 

Az általános iskola oldalsó bejárati lépcsője az idők 
során megsüllyedt, a burkolata összetöredezett, hasz-
nálata kezdett balesetveszélyessé válni, ezért a kerí-
tés építéssel párhuzamosan sor került a lépcső felújí-
tására, a bejárati térburkolat és járdák elkészítésére, 

(Folytatás a következő oldalon)
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új rozsdamentes acél korlátok felszerelésére, illetve a 
korábban elbontott kerékpártároló szín térburkolatá-
nak elbontására. 
Ezen munkálatok bekerülési összege 1.831.424,- Ft 
volt.

A Kincseskert Óvodát minden évben fejlesztjük. Az 
óvoda Süni csoport öltözőjének felújítása került sorra. 
A régi épületben tapasztalt állapotokat minden óvodá-
ba járó láthatta, éppen ezért megtörtént az oldalfal és 
a padlóburkolatok felújítása, új állmennyezet beépíté-
se, radiátor csere és a beépített szekrények átalakítása, 
felújítása. Mindez 861.000,-Ft-ba került.
A csoport mellett sor került az óvoda vezetői iroda fel-
újítására is. Az épület fiatalabb traktusán lévő iroda 
megérett a teljes belső felújításra. 
Ennek során új elektromos hálózat és fűtési vezetékek 
kerültek kiépítésre, új padló burkolat és állmennyezet 
készült és az oldalfal is megújult. 
A felújított irodába lakberendező álmodott új bútoro-
zást és falburkolatot, a helyiség felújítása 3.275.000,-
Ft-ba került.

A Pápay József Általános Iskola tulajdona továbbra 
is önkormányzatunké, és a szükséges fejlesztéseket 
állami forrás hiányában magunknak kell elvégezni. 
Az épületre előírták tűzjelző rendszer beszerelését, 
valamint olyan mennyiségű oltóvíz igényt, amelyre a 
közel 50 éve lefektetett ivóvízvezeték rendszer kép-
telen. Minden szempontból kedvezőbb megoldásnak 
tűnt egy új, csak az épület tűzivíz igényét kielégítő 
hálózat kiépítése.
A vezeték építését a szolgáltató ÉDV Zrt-vel közösen 
valósítottuk meg, önkormányzatunk elvégezte a bon-
tási és földmunkákat, a vízmű szakemberei lefektették 
a csövet, rákötötték a hálózatra, kiépítették a tűzcsa-
pokat. A 108 méternyi NA150-es méretű vízvezeték 
kiépítése 2.800.000,-Ft-ba került. Az iskolában meg-
történt a tűzjelző rendszer kiépítése, melyben  153 db 
füstérzékelő, 2200 m kábel felhasználásával szolgál-
ja ki a tűzjelző központot. A rendszer kiépítésének 
költsége 4.892.000,-Ft. Az épület tetőszerkezetének 
tűzgátló festését a falugondság és az iskola karbantar-
tói végezték el.

A nagyigmándi Római Katolikus és Református temp-
lomok bejárataihoz közel, 8-8 db kerékpár elhelyezhe-
tőségét biztosító 12 és 18 m2-nyi burkolt felület került 
kialakításra és ezekre helyezzük el a településünkön 
már több helyen alkalmazott öntvény kerékpártároló 
szerkezeteket. Hozzájárultunk a katolikus temető ha-
lottasház ajtójának a felújításához és a református te-
metőben elhelyezett urnafal építéséhez.

A képviselő-testület döntött arról, hogy a Szendi-éri 
tározó értékesítésére kiírt pályázaton részt szeretne 
venni. 
Első lépésként felértékelésre került a horgásztó és a 
képviselő-testület döntött 22.050.000,- Ft-os vételi 
ajánlat tételéről. 
Az eladókkal történt tárgyalás során hamar nyilvánva-
lóvá vált, hogy ez az összeg kevés lesz. Annak érdeké-
ben, hogy az önkormányzat bevonja a horgászokat is a 
tó megvásárlásához szükséges összeg előteremtésébe, 
összehívtuk őket. Ennek során a jelenlévőket tájékoz-
tattuk az önkormányzat szándékairól és terveiről a tó 
üzemeltetésével kapcsolatban. 
Úgy éreztük, hogy a lakosság is egyetért a település 
utolsó szabad vízfelületének önkormányzati tulajdon-
ba kerülésével, és az elsődleges célcsoport a horgá-
szok is hajlandóak voltak anyagi áldozatot vállalni, 
így az önkormányzatunk 2015 októberében 40 millió 
Ft-os vételi ajánlatot tett, melyet a tulajdonos Új Élet 
Mezőgazdasági Szövetkezet elfogadott. 

(Folytatás a következő oldalon)
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A szerződés alapján a vételárat két egyenlő részletben 
kellett megfizetni  2016. március 31-ig. 

Az önkormányzati tulajdonba került Szendi-éri táro-
zón is több az előző tulajdonos által elhanyagolt mun-
kát végeztettünk el a horgász egyesület tagjainak köz-
reműködésével. 
A tó műtárgyai közül megújult az 1. sz tó leeresztő 
zsilipje, megszűntetve az eddigi veszélyes állapotot, a 
több, mint 3000 m2 árapasztó gépi kotrása is megtör-
tént, majd az árapasztó záró műtárgyát építtettük meg. 
Ezek költsége 1.091.000,-Ft volt.

A tűzoltólaktanya megépítése: 
Az Ácsi úton elhelyezkedő tűzoltó laktanyánk már 
nem felel meg az előírt jogszabályoknak sem méreté-
ben, sem belső kialakításában annak ellenében, hogy 
önkormányzatunk folyamatosan alakította, újította. A 
telek mérete nem tette lehetővé a bővítést sem. Így 
más területben kellett gondolkodni, ahol nagyobb mé-
retű laktanyát lehet építeni és a vonulás is gyorsabbá 
válik.
 Próbáltunk pályázati erőforrást szerezni új tűzoltó-
laktanya építésére, de sajnos támogatást nem nyer-
tünk. 

A 2015. évi fejlesztési terv összeállításakor Önkor-
mányzatunk képviselő-testülete támogatta azt az 
elképzelésemet, hogy az önkormányzat költségve-
tése terhére biztosítson a forrást arra, hogy az önkor-
mányzati tűzoltó parancsnokságunk a tevékenységük 
elismertségéhez méltó új, minden igényt kielégítő 
létesítményben kerüljön elhelyezésre a település kö-
zéppontján a József Attila utcában 8136–os főközle-
kedésű út mellett.
A kiválasztott helyszínen önkormányzatunk egy lakó-
ingatlannal rendelkezett melyet a 2010-es árvíz után 
leromlott állapotban vásárolt meg. A létesítmény elhe-
lyezéséhez több ingatlanra volt szükségünk ezért az itt 
található ingatlanok megvásárlását indítottuk el. 
Először az itt  elhelyezkedő plusz egy lakótelket kel-
lett felvásárolnunk és rajta elhelyezkedő leromlott ál-
lagú épületet lebontani. 
Ezzel egyidőben a lakótelkek mögött lévő „korláto-
zott funkciójú mezőgazdasági terület” besorolású a 
helyi szóhasználatban káposztás kerteknek nevezett 
területeket vásároltuk fel, melyek rengeteg nadrágszíj 
parcellából álltak, és meglehetősen rendezetlen tulaj-
doni viszonyokkal rendelkeztek. 
Ez idő alatt a területre vonatkozó tanulmánytervek el-
készítése is megtörtént.
2015. év végére sikerült a tervezett földterületeket 
megvásárolnunk, ezzel párhuzamosan módosítanunk 
kellett a település rendezési tervét is, annak érdeké-
ben, hogy a mezőgazdasági művelésből kivont terület 
építésre alkalmas övezeti besorolást kapjon.
2016. év elején megtörtént az ingatlan-nyilvántartásba 
történő bejegyzés az egy helyrajzi szám alá összevont 
építési területnek. 

Ekkor már készíttettük a tűzoltó laktanya építési en-
gedélyezési terveit is, melyet 2016. áprilisában nyúj-
tottunk be engedélyezésre. 2016 június végén kaptuk 
meg a jogerős építési engedélyt. Páhy László vezető 
tervező irányításával július közepére az összes szak-
ági kivitelezési tervek elkészültek, így elindíthattuk a 
létesítményre vonatkozó közbeszerzési eljárást. 
Az eredményhirdetést követő szerződéskötési mo-
ratórium lejártával 2016. szeptember 14-én létrejött 
önkormányzatunk és a fővállalkozó kivitelező között 
a vállalkozási szerződés, megkezdődhetett a kivitele-
zési munka. 
Az épület kétszintes fejépületből, 3 szerállásból, töm-
lőszárítóból, raktárakból áll.
A földszinten híradó ügyelet, oktatóterem, étkező, 
mosókonyha, öltöző, vizesblokk, pihenő, szerállások, 
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raktár, palacktöltő, aggregátor, karbantartó műhely, 
tömlőszárító található. 
Az emeleten iroda, pihenők, edzőterem, iratár és vi-
zesblokk, valamint a kazánházi gépészeti helyiség lett 
kialakítva.
Az épület beépített alapterülete:  425,31 m2

Hasznos alapterület földszinten:  364,84 m2

Hasznos alapterület az emeleten: 126,96 m2 
A magasfeszültségű hálózat átépítése is szükséges-
sé vált biztonsági okokból a laktanya melletti táv-
vezetéken, melyet 2019-ben végzett el a szolgáltató 
1.800.000,-Ft költségen. Ezt követően lehetett kiala-
kítani a gépkocsimosó felületet.
Az épület beruházás összes költsége az ingatlan vá-
sárlásokkal együtt 229.170.000,-Ft-ba került, me-
lyet önkormányzatunk saját erőből valósított meg. 

A közös önkormányzati hivatal épülete az 1970-es 

évek elején épült, épületgépészeti rendszere elavult, 

pazarló volt. A gázkazánok a 23 éves működés során 

bizonytalan üzeművé váltak, gyakran meghibásodtak. 

Annak érdekében, hogy az eltérő használati idővel 

rendelkező hivatal és könyvtár fűtése szétváljon, vala-

mint mindkét helyen gazdaságosabb fűtés valósuljon 

meg komplex beavatkozásra volt szükség. 

A tervezett épületgépészeti rendszerkiépítés a Hivatal és 
a Könyvtár helyiségeit érinttette, melyek az épület eme-
leti szintjén helyezkednek el. Az elvégzett munkarészek: 
földgáz ellátás átalakítása, radiátoros helyiségfűtések ki-
alakítása új, kondenzációs gázkazán hőtermelő berende-
zés beépítésével és komfort léghűtés kialakítása.

A nyári hőségben az épületben lévő 30 fok feletti hő-
mérséklet ellensúlyozására 1 db önálló LG-ARUN 
split léghűtő rendszert telepített a kivitelező.
Az egyes klimatizált helyiségekben LG típusú oldal-
fali beltéri egységek kerültek felszerelésre. E készülé-
kek kézi távműködtető egységgel vezérelhetőek.
A berendezések kültéri egysége a polgármesteri hiva-
tal épület a lapos tetős területére települt.
A rendszer hőszivattyús működése is biztosított, így le-
hetővé válik, a melegvizes fűtési rendszer indítása nélkül, 
átmeneti időszakban az egyes helyiségek önálló fűtése is. 
Az átalakításnak köszönhetően a régi kazánházban fel-
szabadult akkora hely, amit már érdemes volt számítás-
ba venni az örökös irattárazási gondjaink enyhítésére. 
A helyiséget az épületből megközelíthetővé tettük egy új 
ajtó nyitásával, vakolatjavításokat és a régi padozat fel-
újítását is el kellett készíteni. A helyiség egyrétegű acél 
bejárati ajtaja helyére hőszigetelt műanyag nyílászáró 
kerül.  Az irattár kialakítása 770 000,- Ft.-ba került.
Az hivatal átalakítása, korszerűsítése 22 828 000,-
Ft-ba került.  
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A sport és szabadidő központban megrendezett labda-
rúgó mérkőzések nézői ellátására kitelepülő vendég-
látó elhelyezhetősége érdekében döntött a képviselő-
testület úgy, hogy egy 3x2 m-es alapterületű elárusító 
pavilon készüljön. 
A faház felállítására sporttelep jelenlegi kerítésén kí-
vül került sor úgy, hogy nem csak a mérkőzéseken 
működhet büféként, hanem akár a falunapon, vagy 
más rendezvényen is rendelkezésre áll. 
Sok esetben nem büféként, hanem információs pont-
ként, az adott esemény rendezői központjaként, ideig-
lenes irodaként működhet. Az épület vasbeton lemez-
alapozással együttes költsége bruttó 711.000,-Ft.

Ingatlanvásárlás:
 A Református temető mellett található ingatlan meg-
vásárlásával célunk, hogy az ingatlanon a jövőben 
parkolót szeretnénk kialakítani, hogy megszűnjön a 
Rákóczi utca, Szabadság utca, Kurta-sor környékén a 
temetések alkalmával kialakuló zsúfoltság. Az ingat-
lan vételára 1.535.000,-Ft.
Több mint tíz éve egyeztetés alatt állt a József A. utca 
32. sz. ingatlan megvásárlása, melyre az iskola bő-
vítése miatt volt szüksége önkormányzatunknak. Az 
elmúlt évben sikerült megállapodni a tulajdonossal és 
7 millió Ft-ért megvásárolni a lakóingatlant és még 
sikerült az óvodával szomszédos telekből 1.000.000,-
Ft-ért 821 m2 megvásárolni.
Megvásároltuk a Kossuth Lajos utca 22 szám alat-
ti ingatlant 8 000 000,-Ft –ért. Az önkormányzat 
17.535.000-Ft értékben vásárolt fel a település fej-
lesztéséhez ingatlanokat.
Káposztáskertek megvásárlására ebben a ciklusban 
4.007.874,-Ft-ot költöttünk, az önkormányzat több 
mint 100 telek tulajdonosa a területen.

A 2012. évben épült új orvosi rendelőbe az akkori igé-
nyeknek megfelelően csak a 3 db rendelő helyiségbe 
került beépítésre klímaberendezés. 
A használat során fogalmazódott meg igényként, hogy 
a nyári nagy melegben a váróteremben, az assziszten-
si helyiségekben és a védőnői munkaszobában is hű-
tésére szükség lenne. 
A váróterembe a helyiség méretéből adódóan 2 db 3,5 
kW teljesítményű készüléket, az asszisztensi helyisé-
gekbe 1-1 db 2,5 kW teljesítményű készüléket, míg a 
védőnői helyiségbe 1 db 3,5 kW teljesítményű oldal-
fali készülék került felszerelésre a szükséges villamos 
energia ellátással együtt. A klimatizálás kiegészítés 
költsége: bruttó 1.633.000,-Ft. 

A Termelői Piac kialakítása:
,,Helyi gazdaságfejlesztés” című TOP-1.1.3-15 kód-
számú pályázati felhívásra Önkormányzatunk a ,,Helyi 
termelőkre alapozott piac fejlesztése Nagyigmándon” 
címmel nyújtott be pályázatot.
Az elsődleges cél volt a már meglévő, de a mai kor 
igényeinek kevésbé megfelelő helyi piac korszerűsí-
tése. Melyről bővebben az újság előző oldalain olvas-
hatnak, költsége 66.199.225,-.Ft.

Munkagépek vásárlása: 
A megnövekedett zöldterületek karbantartásának 
nagysága miatt  korábbiakhoz képest erősebb profesz-
szionális gépekre van szükség annak érdekében, hogy 
nagyobb mennyiségű munkát lehessen velük elvégez-
ni. 
Ez alapján kerültek beszerzésre 2015-ben fűnyíró trak-
toraink, melyek közül a nagyobb Japán gyártmányú 
diesel motoros Kubota ipari fűnyíró és a kisebb Cub 
Cadet típusú fűnyíró. A már meglévő New Holland 
traktorhoz átalakításra került a fűnyíró adapter, mely-
lyel újabb értékes eszközt tudunk munkába állítani.

(Folytatás a következő oldalon)
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A korszerű traktorok mellett sem nélkülözhetjük a 
motoros kaszák munkáját, a nehezen hozzáférhető te-
rületeken sok esetben csak ez az egy eszköz alkalmas 
a munkavégzésre. A gépek a folyamatos karbantartás 
mellett is elhasználódnak, szinte minden évben pótol-
nunk kell belőlük, ez évben 3 db Stihl típusú motoros 
kaszát vásároltunk. 
A falugondnokság fűnyíró eszközparkjának fejleszté-
sére 7.241.593,-Ft-ot fordítottunk. 

2017 februárban nyújtottunk be a „Külterületi helyi 
közutak fejlesztése, önkormányzati utak kezelésé-
hez, állapotjavításához, karbantartásához szükséges 
erő- és munkagépek beszerzése”  tárgyban pályázati 
kérelmünket Mocsa Község Önkormányzatával kon-
zorciumban munkagépek beszerzésére. 
Hosszas bírálat után idén márciusban kaptuk meg a 
támogatói okiratot, amely a támogatási intenzitás nö-
vekedéséről is tájékoztatott bennünket. 
Augusztus végén érkeztek meg önkormányzatunkhoz 
a pályázatból megrendelt gépek. Így falugondnoksá-
gunk a New Holland típusú traktorhoz kapcsolható 

ágaprítót, rézsűkaszát, hótolót és gyűjtőtartályos sep-
rőgépet használ majd a település üzemeltetéséhez. A 
gépek beszerzésére és a hozzájuk kapcsolódó pályá-
zati feladatokra Nagyigmánd 10.432.474,-Ft támoga-
tást nyert el, a projekthez még 15% önerőt kellett biz-
tosítanunk, igy összesen 11.997.345,-Ft volt a teljes 
költség.
 A   falugondnokság kék KIA teherautója 13 évi hasz-
nálat után olyan mértékben meghibásodott, hogy a 
javítás költségei meghaladták volna az autó felújítás 
utáni értékét. Mindezeket figyelembe véve döntött a 
képviselő-testület arról, hogy szükséges egy fiatal, 
használt kisteherautó beszerzése. Hosszas válogatást 
követően vásároltuk meg a képen látható Ford Tranzit 
gépkocsit, 3.400.000,-Ft-ért.

ASP rendszerhez való csatlakozás:
Az eddig szabadon választott rendszerek helyett 2017. 
január 1-jétől az 5000 fős lakosságszámig szinte min-
denkinek kötelező az ASP rendszerhez csatlakoznia. 
Ennek kialakítására az Állam Európai Uniós támoga-
tási forrást biztosított az érintett településeknek, mely-
re pályáznunk kellett. 
A közös hivatalt alkotó települések lakosságszáma 
alapján a csatlakozási feladatokra összesen 7 millió Ft 
összegre pályázhattunk. 
Ebből a pénzből 3.150.000,-Ft-ért számítógépek és 
szoftverek kerültek megvásárlásra, míg 3.850.000,-Ft 
ún. adatmigrációra, az átalakulással kapcsolatos sza-
bályzatok kialakítására és az elektronikus ügyintézés 
bevezetésére használtuk fel.

Játszóterek felújítása bővítése:
Az Ifjúság utcában több évvel ezelőtt átadott játszó-
tér ütéscsillapító aljzata mosott homok volt, mely nem 
volt közömbös a környéken élő háziállatoknak sem, 
ezért azon túl, hogy elpiszkolódott hosszútávon köz-
egészségügyileg sem lehetett megfelelő.
 Az óvodai játszótéren is hasonló gondokat okozott a 
homokfeltöltés, ezért a két játszótéren az ütéscsillapí-
tó anyag gumiburkolatra történő cseréjét határoztuk el 
összesen 167 m2- en.  Ezt követően a játszótéri eszkö-
zök esedékes biztonsági felülvizsgálata és javítása is 
megtörtént. 3.607.000,-Ft- összegben.
2014-ben Gyermeknapkor került átadásra a Millen-
niumi Emlékparkban megvalósult játszótér, melyet a 
nagy érdeklődésre való tekintettel tovább bővítettünk. 
A játszótér környezetének természetes lejtését kihasz-
nálva egy csúszdával bővítettük az oda telepített já-

(Folytatás a következő oldalon)
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tékokat, melynek bekerülési költsége 1.645.869,-Ft 
volt. 
A játszóterekre így 5 252 869,-Ft-ot fordítottunk.

Folyó beruházásaink:

Bölcsőde építés
,,A foglalkoztatás és az életminőség javítása család-
barát, munkába állást segítő intézmények, közszolgál-
tatások fejlesztésével” című Terület- Településfejlesz-
tési Operatív Program-1.4.1-15 kódszámú felhívás 
keretében Önkormányzatunk pályázatot nyújtott be 
bölcsőde létesítésére még 2016. év tavaszán. 
A beruházás teljes pályázat benyújtásakor tervezett 
költsége 106.316.780 Ft. A projekt keretében igényel-
hető támogatás 68.100.000 Ft–ra emelkedett. A fenn-
maradó 38.216.780 Ft-ot és az épület üzemeltetését 
az Önkormányzat saját forrásból tervezte biztosítani. 
Azonban olyan mennyiségű egyéb, a pályázatban nem 
szerepeltethető feladatot is meg kellett valósítanunk, 
amely miatt a végösszeg lényegesebb magasabb lett. 
Még a 2017. év végén elindítottuk a kialakításra ke-
rülő új bölcsőde tervezési és építési engedélyezési el-
járását, melynek eredményeként 2018. január végére 
érvényes építési engedéllyel rendelkeztünk. 

Tekintettel arra, hogy a regionális fejlesztési program 
részeként TOP támogatást kapott a bölcsődénk beru-
házása, a pályáztatás úgynevezett „Nemzeti Eljárás-
rendben” a K-EM Területfejlesztési Kft-n keresztül 
valósulhatott csak meg. Itt egy elégé elhúzódó eljárás 
eredményeként végül a vállalkozási szerződés, 2018. 
június 12-én történt meg.
A bölcsőde a Kossuth Lajos utca 14 szám alatti ön-
kormányzati tulajdonú bérlakás átalakításával és tol-
daléképítésével valósul meg. A régi épületrészben ke-
rülnek kialakításra a gazdasági, személyzeti szociális 
és adminisztrációs helyiségek. Az újonnan építendő 
épületrész egy 12 fő befogadására tervezett bölcsődei 
foglalkoztatót és egyéb kiszolgáló helyiségeket tartal-
maz. Az új épülethez stílusában illeszkedő, azonban 
a vonatkozó biztonsági igényeknek megfelelő utcai 
kerítés készült 4.064.000-Ft-ért.
Az építési munkálatok mára befejeződtek. A folya-
matban van még a szükséges konyhatechnológiai és 
belsőépítészeti, bútorozási feladatok kidolgozásának 
a befejezése.
A bölcsőde működéséhez szükséges előírt számú par-
kolók megépítése, melyet előírás szerint a bölcsőde 
területén kell kialakítani, a Mansbart utcában lévő volt 
kalott területéből alakítjuk ki a bölcsődéhez vezető 
bekötőutat. A bekötőút és parkolók munkaközi terveit 
már előzőleg elkészítette  és elfogadta képviselő-tes-
tület és meg is határozta, hogy a bekötőút burkolatát 
aszfalt anyagból kívánja megvalósíttatni.
A bölcsőde hátsókertjében megvalósítandó 15 gép-
kocsi-állásos parkoló és annak bekötőútja, valamint a 
bölcsődéhez vezető járda építése folyamatban van az 
kivitelezési költsége bruttó 29.838.393,- Ft.
Folyamatban van még a parkoló és annak bekötőútja, 
valamint a bölcsődéhez a parkolóból bevezető járdá-
nak a közvilágítás kiépítése, mely az elfogadott aján-
lat szerint 7.044.130,-Ft lesz.
A jelenlegi végösszeg 170.903.721,-Ft, és ez még 
nem a teljes költség. 
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József Attila és Bercsényi utca kereszteződésétől a 
Vékonyérig terjedő rekonstrukciós munkák:

2018. évre vonatkozó fejlesztési tervben a legnagyobb 
lélegzetű és legtöbb forrást felemésztő beruházásunk 
a József Attila utca teljes közüzemi hálózata és az út-
burkolatainak átépítése. A munkálatok a József Attila 
és Bercsényi utca kereszteződésétől egészen a Vékony 
érig teljesen új, mintegy második településközponti 
jelleget fognak adni a területnek.

A jelenlegi légvezetékes villany-, közvilágítási-, tele-
fon- és egyéb távközlési hálózat földkábeles kiváltásra 
kerül, illetőleg átépítésre kerülnek az ott megtalálható 
út és járdaburkolatok. Parkolók kerülnek kiépítésre a 
tűzoltó laktanya és a kőkereszt között, valamint a mű-
velődési ház alatti területen. Ezzel is hozzájárulva a 
jelenlegi, sokszor kaotikus állapotot mutató parkolási 
gondok megoldásához.
Tekintettel a munkálatok összetettségére és nagyság-
rendjére, már közvetlenül a fejlesztési terv elfogadását 
követően kiírásra került a nyílt közbeszerzési eljárás. 
Három pályázat érkezett a felhívásra. 

A műszaki tartalmat és a vállalási árat tekintve a leg-
kedvezőbb ajánlatot a Swietelsky Magyarország Kft. 
tette, azonban a pénzügyi alkalmasságát igazoló do-

kumentumokat hiányosan nyújtotta be. Mint utólag 
kiderült nem véletlenül. 
Sajnos, mint azt a nyitott szemmel járók mindenütt ta-
pasztalhatják szerte az országban, az építőipari kapacitá-
sok lekötöttsége oly mértékű, hogy szinte lehetetlen nor-
mális áron, megbízható kivitelezőt találni a munkákra. Itt 
is ez történt. Ugyan benyújtotta pályázatát a Swietelsky 
Magyarország Kft, de ezzel egy időben elnyert másik 
munka mellett kötelezte el magát. Így a mi pályázatunk-
ra már benyújtani sem volt hajlandó a hiánypótlását.
Így a törvény szerint a második legkedvezőbb ajánlatot 
tevőt kellett nyertesnek elfogadnunk és a Strabag Általá-
nos Építő Kft-vel kötöttünk szerződést a kivitelezésre. 
Azonos műszaki tartalom mellett azonban a nyertes 
ajánlati ár bruttó 187.882 eFt helyett 206.693 e Ft lett, 
mely majdnem 19 millió forint többletköltséget jelent 
indulásból az önkormányzatunknak. A munkálatok el-
végzésének határideje 2019. november 15. E munka 
keretében a parkolóból a művelődési házhoz egy pano-
rámalépcső épül a domboldalra. A kivitelező a munká-
latok elvégzésének zömét a 2019. évre ütemezte. 
Fenti költségeken felül jelentkezett a Telekom távköz-
lési hálózatának áthelyezési költsége, melyet nekünk 
kellett finanszíroznunk. Ez 5.203.225,-Ft-ot jelentet. 
Ennél is lényegesen magasabb a Pick-Up Kft. távköz-
lési hálózatának átépítési költsége, mivel ez jelenleg 
magasabb technikai színvonalat jelent, erre 
15.525.832,-Ft-ot kellett fizetni. 



Díszlépcső építése
A Magos Művelődési Házat és a József Attila utcai 
parkolót összekötő díszlépcső, mely a rekonstrukciós 
munkák része bruttó 12.535.535,- Ft-ba kerül, mely-
nek építését hamarosan elkezdi a kivitelező

Pápay József Általános Iskola fejlesztése:

Már többször tájékoztattam Önöket arról, hogy 
az elkövetkező évek legjelentősebb fejlesztése lesz 
a tatabányai tankerületi központ által benyújtott 
EFOP „Iskola 2020” „Köznevelési intézmények 
infrastrukturális fejlesztése a hátránykompenzá-
ció elősegítése és a minőségi oktatás megteremtése 
érdekében” pályázat keretében megindítandó is-
kolafejlesztési tervekről. 

A Nagyigmándi Pápay József Általános Iskolában 
a pályázat keretében épületgépészeti, villamossági 
és fűtés korszerűsítési beruházásokon túl az épület 
állomány fejlesztése is megvalósul, amelynek ered-
ményeképpen szabványos oktatási terek, digitális 
szaktanterem, természettudományi labor, vala-
mint egy sportcsarnok.  
Sajnos a pályázati felhívás keretei és kötöttségei nem 
tették lehetővé azt, hogy az intézmény számára az 
indokoltan szükséges méretű, 900 m2-es küzdőtérrel 
rendelkező, kiszolgáló helyiségekkel együtt 1300 m2 
alapterületű sportcsarnok valósuljon meg. 

Önkormányzatunk annak érdekében, hogy az emlí-
tett, a teremsportok számára szabványos küzdőtérrel 
rendelkező csarnok épüljön meg tárgyalásokat folyta-
tott az intézményfenntartóval és országgyűlési képvi-
selőnkkel. 

A tárgyalás eredményes volt, és a megállapodás alap-
ján az alapvetően pályázati forrásból megvalósuló 
fejlesztés a képviselő-testület anyagi hozzájárulásá-
val településünk jövőbeni céljainak is megfelelő sport 
és többcélú komplexummá válik. 
Ennek érdekében önkormányzatunk a képviselő-tes-
tületének döntése alapján a fejlesztéshez 182 millió 
Ft saját forrást biztosít, melyet az elkövetkező évek-
ben költségvetésünkből biztosítani kell.
A tervezés megindításakor 932 millió forintos, mára 
már az 1 milliárdot is meghaladó iskolafejlesztés elő-
készítő és tervezési munkálatai már megtörténtek.
Az előkészítéshez hozzá tartozott az iskola területé-
hez csatolandó szomszédos telek megvásárlása, az ott 
lévő romos épület elbontása, a terület telekkönyvi ál-
lapotának a rendezési tervhez való igazítása. És szük-
ségessé vált a rendezési terv módosítása is. Sajnos 
időközben a tűzvédelmi jogszabályok változása miatt 
szükséges még elhelyezni egy tűzi víztartályt annak 
érdekében, hogy tűz estén megfelelő mennyiségi ol-
tóvíz álljon rendelkezésre az oltáshoz. A Pápay József 
Általános Iskola oltóvíz ellátását kiegészítő tüzivíz 
tároló tartály telepítésének munkálatainak A kivitele-
zés költsége bruttó 8 752 720,- Ft.
Ezen előkészítő munkálatok elkészültével önkor-
mányzatunk a maga részéről megtett minden szüksé-
ges lépést a beruházás elindítása érdekében. 

Elvégzett kisebb beruházások:
2019-ben a József A. utca korszerűsítése kapcsán a 
képviselő-testület szükségesnek látta a parkoló mel-
lett található kereszt felújítását, majd ez kiegészült a 
Vértanúk Terén található emlékmű felújításával. Ezek 
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közül még csak az egyik készült el, az emlékmű fel-

újítása még hátra van. Ezen összeg  2.265.680,-Ft-ba 

kerül önkormányzatunknak. 

A bölcsőde beruházás előrehaladtával egyre inkább 

láthatóvá vált, hogy a mellette lévő volt presszó mi-

lyen rossz állapotú. Ez az állapot az építés miatti föld-

munkák és gépmozgások miatt tovább romlott, ami 

miatt sürgősen dönteni kellett a mielőbbi bontásról.  

A munkálatok költsége 5.061.585,-Ft összegbe kerül-

tek, melyet a tatabányai székhelyű Nepteus Kft. vég-

zett el. 

Jelen beszámolóból terjedelmi korlátok miatt sok min-

den kimaradt, így a pályázatokhoz, beruházásokhoz 

készíttetett tanulmánytervek, tervek, melyek nélkül 

még az eredménytelen pályázatokon sem lehet indul-

ni. Az önkormányzat fejlesztési feladatainak meg-

valósítása sok egyéb költséggel jár, melyeket nem a 

beruházásoknál szerepeltettünk, de fontos, hogy min-

denki tudjon róla, ilyenek pl.: a közbeszerzési eljárás 

lebonyolításának költségei, pályázatírói költségek, 

műszaki ellenőri költségek stb.

Tisztelt Lakótársaim!

Az elmúlt  öt év összeruházásának érté-
ke 1.186.312.777,-Ft., ebből saját forrás-
ból 929.482.746,-Ft.,  pályázati forrásból                
256 830 031,-Ft valósult meg. 

A sok beruházás, az Intézményeink magas szintű 
működtetése mellett támogattuk a civilszervezete-
inket, történelmi egyházainkat, Pápay József Álta-
lános Iskolát, folytattuk a zenei előkészítő oktatást, 
biztosítottuk a vérszállítást, és továbbra is a saját fő-
zőkonyhánkban látjuk el az ételallergiás gyermekek 
étkeztetését.

Az elmúlt öt év is jelentős változásokat hozott az 
intézményrendszer tekintetében is. Folytatódott fel-
adatok a központi közigazgatáshoz átkerülése, az ön-
kormányzati ASP program bevezetése, a programra 
valóáttérés komoly gondot jelentett, mire alkalmazni 
tudták a köztisztviselőink és komoly többletmunkát 
jelentet. A kollégáim időt és energiát nem kímélve 
végezték a munkájukat. Ezt ezúton is szeretném meg-
köszönni jegyző úrnak, a hivatal dolgozóinak.  Kö-
szönöm az Intézményeink vezetőinek, dolgozóinak 
a munkáját, melyet mindannyiunk megelégedésére 
végeztek. 

Külön köszönöm a falugondnokság vezetőjének, dol-
gozóinak, a kertészeti dolgozóknak munkáját, mellyel 
hozzájárultak a településünk kiemelkedő színvonalú 
üzemeltetéséhez, az intézmények karbantartásához, a 
rendezvények szervezéséhez, a civilszervezetek, egy-
házak munkájának segítéséhez.

Szeretném megköszöni a képviselő-testület elmúlt 
öt évi munkáját, hiszen a megszokottnál jóval több-
ször kellett üléseznünk, több fontos és gyors döntést 
kellett meghoznunk,  hogy a beruházásainkat meg-
felelő ütemben tudjuk befejezni, és a változásokból 
eredő problémákra időben tudjunk  válaszolni. A 
közös munka eredménye   ez a  hatalmas fejlődés, 
mellyel ismét megteremtettük a jövő fejlődésének 
alapjait. 

Hajduné Farkas Erika
polgármester
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Tisztelt Nagyigmándi 
Lakótársaim!

Iskolai végzettségeim: Testne-
velési Egyetem középiskolai - 
testnevelő, gyógytestnevelő;
Pénzügyi- és Számviteli Főis-
kola-  szakközgazdász vállal-
kozási szakon; mérlegképes 
könyvelő.

A 1994-től  2 cikluson kép-
viselőként, 2 cikluson  alpol-
gármesterként, segítettem a 
képviselő-testület munkáját. 
2010-ben és 2014-ben az Ön-
kormányzati választáson le-
hetőséget kaptam Önöktől a 
településünk vezetésére, me-
lyet nagyon köszönök, hiszen 
megvalósíthattam mindazokat 
az elképzeléseimet, melyek a 
településünk fejlődése érdeké-
ben meghatározóak voltak. 
Az elmúlt öt év a közigazgatás 
átalakítása, átszervezése, ASP 
bevezetése komoly kihívást je-
lentett számunkra. Az építőipari 
kapacitás lekötöttség, a munka-
erő hiány, a közmunkaprogram 
megszüntetése, mind a telepü-
lés fenntartásban, mind a beru-
házások kivitelezésében gondot 
okozott számunkra és azt gon-
dolom, hogy továbbra is ezzel 
kell számolni. Nekünk tudatos 
tervezéssel a lehető legjobbat 
kell kihozni a változások elle-
nére a településünk további fej-
lődésért. Az elmúlt öt évben is 
sikerült, komoly eredményeket 
elérni az intézményeink magas 
szintű működtetése mellett.
A jövőben is a munkámmal ezt 
a fejlődést  szeretném tovább 
folytatni, hiszem maradt még 

feladatunk bőven és mindig 
jönnek új változások, melyekre 
jól kell válaszolnunk.
A jövőbeni terveimről, elkép-
zeléseimről szeretném Önöket 
tájékoztatni, melyek a telepü-
lésünk további fejlődését és az  
itt élő lakótársaink életkörülmé-
nyeinek javulását, biztonságát 
szolgálják.
• Az elsődleges feladat a még 
folyamatban lévő beruházása-
ink befejezése. 
• Biztosítani a költségvetésünk-
ben az Pápay József Általános 
Iskola fejlesztéséhez az önkor-
mányzatra jutó 182 millió Ft-
ot.
•Szükséges a csapadék-vízelve-
zető árkok, út, járdafelújítások 
tovább folytatása;
• A Kossuth Lajos utca páros ol-
dalának a rekonstrukciója; 
• Az közétkeztetési feladatokat 
ellátó konyháink felújítása;

• A Nagyigmándi Közös Ön-
kormányzati Hivatal felújítá-
sa;
• A Magos Művelődési Ház 
külső-belső felújítása, bőví-
tése;
A civilszervezeteink hosszú 
évek óta meghatározó sze-
repet játszanak településünk 
életében. Munkájukkal nagy-
ban hozzájárulnak a közös 
rendezvényeink sikeréhez. 
Mindannyiunk számára fon-
tos, hogy a jövőben is biz-
tonságosan működjenek,és  a 
továbbiakban  is  minden se-
gítségek meg kell adni a szá-
mukra.
A Nagyigmándi Történel-
mi Egyházak jelentős szere-
pet töltenek be közösségünk 

életében. A gyermekeink és 
a felnőttek hitéletének, erköl-
csi nevelésének formálásában 
nyújtott tevékenységük alap-
vető fontosságú számunkra. Az 
egyházaink munkáját továbbra 
is a lehetőségeinkhez mérten 
segíteni és támogatni fogom.

Kedves Lakótársaim! 
Kérem Önöket, hogy 2019. ok-
tóber 13-án mindenki menjen el 
szavazni, hiszen a döntésük tele-
pülésünk további életének, fej-
lődésének a meghatározó része. 
Fontos, hogy olyan jelöltekre 
adják le a voksukat, akik építő-
en tudják a nagyközség érdeke-
it képviselni, akik nem az önös 
érdekeket, /a mások munkájának 
rosszindulatú megjegyzésével, 
vagy a nem megfelelő munkájá-
val/ hanem a közösségünk érde-
keit szem előtt tartva összefogva 
tudnak munkálkodni a közös cé-
lért, a településünk fejlődéséért.

Hajduné Farkas Erika
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Tisztelt Választópolgárok!

Róth Csaba független képviselőjelölt vagyok. 
33 éve dolgozom az településünk iskolájában pe-
dagógusként. Feleségem Csonka Edit tanítónő. Két 
gyermekünk van. Ágnes és Mátyás, mindketten 
egyetemi hallgatók. 1986-ban végeztem el a főis-
kolát. 1997-ben pénzügyi szakközgazda végzettsé-
get szereztem. Iskolai tevékenységem során a taní-
tás mellett táborokat, kirándulásokat, szakköröket 
szerveztem és vezettem. 
13 éve az Önök jóvoltából önkormányzati kép-
viselő vagyok. Hat évig a Szociális, Művelődési 
és Sportbizottság, az utóbbi öt évben a Pénzügyi, 
Műszaki és Fejlesztési Bizottság elnöke voltam. 
Képviselőként, bizottság elnökeként is igyekeztem 
az eskümhöz híven a településünk és az itt élők ér-
dekeit szolgálni. Amennyiben Önök támogatnak a 
jövőben is ez lesz a legfontosabb szempont az ön-
kormányzati munkám során. 

Az elmúlt időszakban nagyon sok fejlesztést tud-
tunk megvalósítani, a környezetünk látványosan 
fejlődött. A szeretném, hogy a jövőben is folyta-
tódjon ez a folyamat. Az intézményrendszerünk 
biztonságos működése mellett végiggondoltan, a 
rendelkezésre álló anyagi lehetőségek szerint kell 
további fejlesztéseket végrehajtani. 
Fontosnak tartom a helyi civil közösségek, a spor-
tolni, mozogni vágyók támogatását. 
Helyi vállalkozások megbecsülése, további beru-
házások ösztönzése fontos szempont a település 
fejlődése érdekében.
Néhány feladat a teljesség igénye nélkül:
megvalósításra vár a tornaterem építése, a Kossuth 
Lajos utca páros oldalának felújítása, híd átépítése 
a Bercsényi utcában, gyalogos híd megvalósítása a 
Csémi hegyre, járdák, belvíz és csapadék víz elve-
zetők kialakítása több utcában, bérlakások építése, 
építési telkek kijelölése.

Bizalmukat, támogatásukat előre is köszönöm! 

Tisztelt Választópolgárok!

Györke Edit vagyok, 21 éve élek 
Nagyigmándom, lányom Prostek Nóra csa-
ládsegítő és a helyi Gondozási Központ aktív 
dolgozója. A Pápay József Általános Iskolában 
14 évig dolgoztam mint pedagógia asszisz-
tens, sokat tanultam a kollégáimtól, minden 
rendezvény aktív résztvevője voltam, így a 
gyermekek által ismertem meg Nagyigmándot 
és az itt élőket. Az iskolában töltött évek alatt 
szereztem meg diplomámat is Győrben, az 
Apáczai Csere János Tanítóképző Főiskolai 
Karon, mint művelődésszervező. 2007 óta a 
Könnyűzenei Női Kórus tagja vagyok, 2013. 
december 1-óta a Magos Művelődési Ház és 
Könyvtár intézményvezetője. Sokat köszön-
hetek Nagyigmándnak, a nagyigmándiaknak, 
hiszen lehetőséget kaptam a fejlődésre. A mögöt-

tem álló több mint 5 év alatt, önkormányzatunk 
szinte minden rendezvényének szervezője és 
kollégáimmal közösen lebonyolítója voltam, 
ezért tudom, hogy ez mennyi munkával jár, 
milyen sokat dolgoznak civil szervezeteink is 
Nagyigmándért. 
Függetlenül a választások eredményétől azt kí-
vánom, hogy Nagyigmándnak olyan képviselői 
legyenek, akik összefogással képesek olyan 
kimagasló eredmények elérésére, mint a most 
lezárult ciklusban történt. 
Amennyiben megtisztelnek bizalmukkal, úgy 
képviselőként is mindig igyekezni fogok a ké-
réseket, problémákat, véleményeket meghall-
gatva mindannyiunkért dolgozni.
Ha ez a pár sor és az eddigi munkám megnyerte 
tetszésüket ajánlom magam szíves figyelmükbe 
október 13-án a választáson.

Tisztelettel: Györke Edit

Kedves Választópolgárok!
Lukács Jácint vagyok, születésem óta 
Nagyigmándon élek, feleségem Lukácsné Farkasdi 
Anita. Az önkormányzatnál 1997-óta dolgozom. A 
nagyközségben és a pusztákon is minden kedves 
lakótársunk számára ismerős a személyem, hiszen 
minden nap a lakóközösség előtt végzem a mun-
kámat.  A falugondnoki állás teljes értékű embert 
kíván és sok olyan feladat, illetve rendezvény lebo-
nyolításában kell részt vennem, amely munkaidőn 
túl, vagy hétvégén kerül megszervezésre. Próbálom 
legjobb tudásom szerint végezni a munkámat és 
megoldást keresni minden felmerülő problémára. 
Sajnos egyre több a jogszabályváltozás, ami nehe-
zíti a mindennapi munkavégzést és a kívülállóknak 
egyszerűbbnek és megoldhatóbbnak látszanak a 
feladatok. Az önkormányzat az életem egy része, 
ezért úgy döntöttem, hogy indulok képviselő-jelölt-
nek. Az évek során a település üzemeltetésében sok 
tapasztalatot szereztem, ami képviselői munkámban 

nagy segítség lenne, és képviselőtársaimat is tud-
nám segíteni vele. Segíteni szeretném legjobb tu-
dásom és tapasztalataim alapján a lakóközösség, 
valamint az önkormányzat munkáját, ha a kedves 
választó polgárok érdemesnek találnak a feladat-
ra.  Sok dologban érintett vagyok a munkám miatt 
is, amiben pedig nem, azt szeretném Önök által 
megismerni és a legjobb tudásom és lehetősége-
imhez képest a segítségemet nyújtani.  Fontosnak 
tartom, hogy a településünkön jól érezze magát 
idős, fiatal, gyerek és minden olyan lakótársunk, 
aki Nagyigmándot választja egy új élet reményé-
nek felépítéséhez. A munkámból kifolyólag eddig 
is azon fáradoztam, hogy együtt tudjunk működni 
az idősebb és fiatalabb generációval, történelmi 
egyházakkal, iskolával, óvodával, a civilszerveze-
tekkel, a nagyigmándi gazdálkodókkal, vállalko-
zókkal és termelőkkel. Akárhogyan is döntenek, 
mindenféleképpen szeretném megköszönni, 
hogy időt szántak rám.

Tisztelettel: Lukács Jácint

Lukács Jácint 

Györke Edit

Róth Csaba
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Nevem Győri Barnabás, 1990-
ben születtem. Születésem 
óta Nagyigmándon élek,  itt 
alapítottam családot mely-
ből egy gyermekem született. 
Nagyigmándi Tűzoltóságon dol-
gozom, emellett mezőgazdasági 
gépszerelő vállalkozó vagyok. 
Nagyigmánd az elmúlt években 
nagyon sokat fejlődött és szé-
pült. Az elkövetkezendő időben 
szeretnék munkámmal hozzájá-
rulni a további fejlesztésekhez és 

sikerekhez. Fontos számomra a 
közbiztonság javítása, fejlesz-
tése és minden olyan pozitív és 
hasznos dolgok megvalósítása, 
amely minden Nagyigmándi la-
kótársam érdekeit szolgálja. 

Mindezek megteremtése érde-
kében kívánok Nagyigmándért 
dolgozni, a képviselő testület 
tagja lenni.

Tisztelettel: 
Győri Barnabás

Tisztelt Választópolgár!

1995-ben születtem Komáromban, születésem 
óta Nagyigmándon élek. Tanulmányaimat is 
itt kezdtem. Jelenleg is Nagyigmándon élek 
és dolgozom. A Jobbik helyi szervezetének 
elnöke vagyok. Számomra öröm, hogy sze-
retett településem szépülget, de nem szabad 
megfeledkezni a Nagyigmándhoz tartozó kül-
ső településrészekről sem. Az utak egyre rosz-
szabb állapotban vannak, amelyek közül több 
azonnal teljes felújítást igényel. Úgy gondo-
lom, hogy a közlekedés biztonságát is tovább 
lehetne fejleszteni: az óvodánál lévő zebrához 
fekvőrendőr elhelyezését kezdeményezném, 
hisz sok gépjármű keresztülhalad a település 
azon szakaszán. Ráadásul tanítási időszakban, 
még több gyermek és szülő használja azt az út-
szakaszt. A hamarosan megnyíló bölcsőde meg-

közelítése is biztonságosabb lenne ezáltal. 
Ezen felül a tisztaságára és a környezetvéde-
lemre is szeretnék nagyobb figyelmet fordí-
tani. Itt szeretném megköszönni annak a pár 
önkéntesnek a munkáját, akik rendbe tették 
az ördöghegyi utat és az erdőt. Az iskola és 
a sportpálya közötti területre hulladékgyűjtő 
szemetes elhelyezését javaslom. A fiatalok 
itthon tartására is gondolni kell, éreztetni kell 
velük, hogy igenis megéri a szülőfalujuk-
ban maradni. Több kulturális és szórakozási 
program megszervezését kezdeményezném 
megválasztásom esetén.
Mutassuk meg a fiataloknak, hogy van okuk 
itthon maradni!
Ahhoz, hogy ezek az ötletek megvalósulja-
nak, kérem az Ön támogatását és szavazatát.

  Tisztelettel:      Szilágyi Ferenc, 
        az Ön képviselőjelöltje.

Tisztelt Választópolgárok! 
Tisztelt Nagyigmándiak!

Bedecs János vagyok. Független képviselő-jelölt.
Nagyigmándi lakos és építési vállalkozóként sokan 
ismernek. Az itt élő emberekkel napi szinten talál-
kozom, kisebb-nagyobb gondjaikat elmondják.
Ezért szeretném az itt élők érdekeit a továbbiak-
ban is képviselni. Célom mindig a falu fejlődése 
volt. Az elmúlt ciklusban láthatóan sokat fejlő-
dött és szépült községünk.
A Pénzügyi Bizottságban munkám során a takaré-
kos pénzügyi szemléletnek a híve vagyok.
A Szociális Bizottság tagjaként igyekeztem az 
elesetteket és a rászorulókat segíteni.

Néhány gondolat a jövőről.
-a szórakozás lehetőségének megteremtése az if-
júság számára

- a  helyi TV beindítása (lakosság tájékozta-
tása önkormányzati és egyéb társadalmi ese-
ményekről)
-az idősek problémáinak megoldásában segít-
ségnyújtás
-bérlakások építésének beindítása
-szociális szövetkezet létrehozása 
  (a közétkeztetés alapanyag ellátására)
-rágcsálóirtás évi két alkalommal
-tömeg- és szabadidősport támogatása
-civil és társadalmi szervezetek hatékony 
  támogatása

Amennyiben  ismételten  elnyerem  az Önök 
bizalmát, minden erőmmel azon leszek, hogy 
Nagyigmánd fejlődését és az itt élők boldogu-
lását elősegítő ötleteket támogassam.

Tisztelettel: 
Bedecs János

Győri Barnabás

 Szilágyi Ferenc

Bedecs János
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Kedves Nagyigmándiak!

Nagy Lászlónak hívnak, 1971-ben szü-
lettem és azóta is Nagyigmándon élek. 
Iskoláimat Pápán a Mezőgazdasági Szak-
középiskolában végeztem. Az ott meg-
szerzett ismereteket helyi családi vállal-
kozásunkban kamatoztatom 1992 óta, 
amelyben növénytermesztéssel, állatte-
nyésztéssel foglalkozunk. A mezőgazda-
sági alaptevékenységet tovább fejlesztve 
élelmiszerfeldolgozásba fogtunk. Csalá-
domban 3 fiúgyermek született, akik lel-
kes résztvevői a kialakult életvitelünknek. 
Szívügyem a falusias fenntartható gazdál-
kodás életben tartása a fejlődéssel harmo-
nizálva. Fontosnak tartom az infrastruktúra 

fejlesztését nem csak a központra koncent-
rálva, hanem a teljes közigazgatási terüle-
ten. Az elmúlt ciklusban bizalmat kaptam 
a Szociális, Művelődési és Sport Bizottság 
tagjaként. A mögöttünk hagyott öt évben a 
nagyközség jelentős és látványos fejlődé-
sen ment keresztül, aminek örülök, hogy 
részese lehettem. A teendőknek még korán 
sincs vége, továbbra is minden ésszerű és 
építő jellegű ötlethez adom magam, ami a 
közösség fejlődéséhez vezet, Nagyigmánd 
gyarapodását szolgálja és jó hírét öregbíti. 
Kérem, ha Önök egyetértenek törekvése-
immel a választáson tiszteljenek meg bi-
zalmukkal!

Köszönettel: Nagy László

Tisztelt Választópolgárok!
Vincze Lajos független képviselő jelölt vagyok, 
születésem óta Nagyigmándon élek, nős két lány 
gyermek apja. Tatában műszerész végzetséget, 
Kisbéren érettségit, Budapesten Nemzetközi 
árufuvarozói, majd Győrben boltvezetői képe-
sítést szereztem.  Huszonnyolc éve saját cégünk 
vezetője vagyok, kereskedelmi tevékenységgel, 
és árufuvarozással foglalkozunk.
Az elmúlt öt évben az önkormányzatnál, Pénz-
ügyi Műszaki és Fejlesztési bizottságban voltam, 
ez által betekintést, és tapasztalatot szereztem a 
döntéshozatalba, és a hozzá kapcsolódó munka-
folyamatokba. 
Az évek alatt megszerzett rutint és tapasztalatot, 
községünk szolgálatára ajánlom. 
Céljaim közt szerepel, községünk még szebbé 
és élhetőbbé tétele, további fejlesztése, építése 
szépítése.  A község jó adottságokkal rendelkezik, 

könnyen megközelíthető minden irányból, szép 
iskola, óvoda, hamarosan elkészül a bölcsőde 
is, orvosi rendelő, buszpályaudvar, művelődési 
ház, tűzoltóság, piac, szépen gondozott sportlé-
tesítmények, parkok, utcák, emlékművek stb.
Remélem a fiataljaink is sokan így gondolják, 
vonzónak találják településünket, és az itt ma-
radásukat elősegíti a sok fáradozás, vagy ép-
pen más településekből is, szívesen válasszák 
lakóhelyüknek Nagyigmándot.
Az elmúlt időszakokban településünk sokat 
fejlődött, de még van bőven teendő. 

Amennyiben elnyertem bizalmukat, kérem 
szavazataikkal támogassanak, hogy részt ve-
hessek Nagyigmánd községnek további szépí-
tésében, és fejlesztésében.

Tisztelettel: Vincze Lajos

„Minden ember egyforma, s annyit ér, 
  amennyit a közösség érdekében  dolgozik”.                        
                                                      Wass Albert
Tisztelt Nagyigmándiak!
Ősszel újra önkormányzati képviselőket és polgármestert 
választunk. Átgondoltan, felelősségteljesen kell döntenünk, 
hogy kiket tartunk érdemesnek arra, hogy településünket 5 
évig jó kezekben tartsuk.Meg vagyunk-e elégedve az eddigi-
ekkel vagy adjunk másoknak is esélyt, hogy gondolataikkal, 
terveikkel-tetteikkel tovább növeljék településünk fejlődését.
A cél mindenképpen az kell legyen, hogy az eddigi eredmé-
nyeinket megtartsuk, megőrizzük és lehetőségeinkhez képest 
tovább fejlesszük községünk értékeit.

Kedves Választópolgárok!

Engedjék meg, hogy pár szóban bemutatkozzam és elképze-
léseimet Önök elé tárjam.
Németh Mihály vagyok 46 éves. Nagyigmándon élek immár 
20 éve, itt is alapítottam családot. Nagyobbik fiam, Bence 17 
éves az Igmánd SC kiváló atlétája. Kisebbik fiam, Balázs 13 
éves a helyi sportkör remek futbalistája. Szeretném, ha gyer-
mekeim idővel ebben a szép, élhető településen látnának jö-
vőt maguknak és úgy mondhassák: szülőfalum a gyönyörű 
Nagyigmánd.

Én mindig is pártpolitikától és érdekképviseletektől független 
voltam. Az emberek között járok-kelek, megosztják velem 
gondolataikat, ismerem a problémáikat, ügyes-bajos dolgai-
kat. Ha bizalmat kapok ezektől a választópolgároktól, az Ő vé-
leményüket is figyelembe véve fogok dolgozni és érdekeiket 
érvényesíttetni. Úgy gondolom, hogy a jó képviselői munka 
feltétele a településen élő emberekkel való szoros kapcsolat-
tartás és érdekeiknek képviselete.
Nemcsak a községet kell építeni-szépíteni, hanem a közösséget 
is. Az itt lakó embereket is életre kell kelteni, még élhetőbbé kell 
tenni környezetünket. A fiatalok ne csatangoljanak céltalanul ut-
cáinkon hanem egy közösség építő erejével tartsuk össze őket, 
hogy érezzék, tartoznak valahova és fontosak számunkra. Le-
gyen ez sport, kulturális, ismeretterjesztő vagy egyéb más szó-
rakozási lehetőség, annak érdekében, hogy hasznosan töltsék el 
szabadidejüket. Ha ezek a fiatalok majd felnőnek az élet rendje 
módja szerint kirepülnek a családi fészekből, de a lakóhelyüket 
szeressék ne vándoroljanak el, hanem tartsuk meg őket, hogy itt 
helyben alapítsanak családot.
Őrizzük meg településünk jó hírnevét, tisztaságát, rendezettségét.
Köszönöm azoknak, akik ajánlásukkal támogattak és azok-
nak, akik a választás napján megtisztelnek bizalmukkal és 
rám szavaznak.
      Köszönettel:  Németh Mihály független képviselő-jelölt

Nagy László

Vincze Lajos

Németh Mihály
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JUHÁSZ PÉTER
független képviselőjelölt

Felsőfokú tanulmányaimat a Szent István 
Egyetem elődjén, a Gödöllői Agrártudományi 
Egyetemen végeztem; agrármérnöki dip-
lomámat 2000-ben vettem át. Az elmúlt két 
évtizedben számos szaktanácsadói és értéke-
sítői pozícióban dolgoztam. Magán és állami 
cégek mellett nemzetközi nagyvállalatoknál 
szereztem értékes tudást és tapasztalatot fo-
lyamat - és szervezetfejlesztés terén. Angol és 
német nyelvtudásomat ezen évek során fejlesz-
tettem.
Nagyigmándon élek feleségemmel és óvodás 
kislányommal. Környezettudatos és termé-
szetbarát szemlélettel igyekszem a jövő gene-
rációi számára óvni környezetünket. 

Életkoromnál fogva már kellő tapasztalattal, 
ugyanakkor fiatalos lendülettel és tenni aka-
rással vállalom az itt élők képviseletét.
Kiemelten fontosnak tartom a helyi intézmé-
nyek működésének (egészségügyi, oktatási, 
sport, kulturális) fejlődését. Nagyra értékelem  
a településünkön működő közösségeket, civil 
szervezeteket, mélyen hiszek azok összetartó 
erejében. Több mint 30 éve tagja vagyok a 
Nagyigmándi Horgász Egyesületnek.
Megválasztásom esetén, támogatni  fogok  
minden olyan kezdeményezést, amely a 
nagyigmándiak és a pusztán élők életkörül-
ményeit javítja, illetve a nagyközség fejlődé-
sét, gyarapodását segíti elő.

Kérem, hogy a 2019. október 13-i választá-
son támogasson szavazatával!

Tisztelettel,
Juhász Péter

Mészáros Róbert vagyok, 49 éves, nős, két 
gyermek édesapja. A Pápay József Általános 
Iskolában tanítok tíz éve. A Testnevelési Egye-
temen szereztem diplomát 1993-ban Budapes-
ten. Mindig fontosnak tartottam az önképzést, 
a tanulást, 2007-ben munkavédelmi techniku-
si vizsgát tettem, 2019-ben államvizsgáztam 
gyógytestnevelő-egészségfejlesztő mesterkurzu-
son. Feleségem, Piroska gyógypedagógiai asz-
szisztensként dolgozik, gyermekeim Barna Ben-
degúz és Magor iskolába járnak. Pályakezdőként 
egy tatai szakmunkásképzőben tanítottam, majd 
egyéni vállalkozóként, később kft társtulajdo-
nosként tizenhárom évet dolgoztam a kereskede-
lemben, ezután egy multinacionális cég területi 
képviselője voltam. 2009-óta több kis és közepes 
vállalkozás, valamint közintézmény munkavé-
delmi feladatait látom el. Életem egyik legmeg-
határozóbb eleme a sport. Kisgyermekkorom óta 

sportolok, falusi gyerekként kezdetben én is 
fociztam. Édesapám példáját követve a sportok 
királynője, azaz az atlétika felé fordultam, majd 
később a skót felföldi játékokkal is megismer-
kedtem, ami az erősember sport egyik ága. A 
sport réven, Európán kívül, négy kontinensen 
jártam, ahol számos nemzetközi sikert értem el, 
melyeken büszke nagyigmándiként állhattam 
fel a dobogóra. A sport kitartásra és céltuda-
tosságra nevelt. Munkámat és hétköznapjaimat 
a következetes fegyelem és a rend jellemzi. 
Szeretem a nyílt, egyenes és őszinte beszédet. 
Függetlenként, olyan alternatívát kínálok, 
mely garancia a befolyásmentes és pártsem-
leges érdekképviseletre. Támogatom a lakos-
ság igényeivel megegyező építő, előremuta-
tó, elképzeléseket, az oktatás, kultúra és sport 
területein, melyet a józan ész és a gazdasági 
racionalitás jellemez.

Tisztelt Nagyigmándiak!
Kedves Választópolgárok!

Geröl Margit- volt Szabó Ferencné - önkor-
mányzati nyugdíjas vagyok. 20 éves koromig 
a Nagyigmándhoz tartozó Szőkepusztán éltem, 
majd 1980-ban telepedtem le Nagyigmándon, 
ahol  jelenleg is élek. 
Gyermekeim: Ferenc és Judit, családjukkal már 
tősgyökeres Nagyigmándiak.
Iskoláim elvégzése után, mint körzeti ápolónő, 
majd 1988-tól nyugdíjba vonulásomig a gondo-
zási központ vezetőjeként végeztem a munká-
mat, amit hivatásomnak tekintettem.
Munkámból kifolyólag megismertem közsé-
günk lakosságát, igényeit, problémáit. Betekint-
hettem a Képviselő-testület munkájába, aktívan 
segíthettem a Szociális Bizottság munkáját.

Céljaim között a teljesség igénye nélkül szere-
pel:
- az elmúlt időszakban Nagyigmánd nagy fej-
lődésen ment keresztül, viszont a sportcsarnok 
felépítése még megvalósításra vár
- a pusztákon élők életvitelének javítása
- kerékpárút kiépítése a biztonságos közleke-
désért 
- szociális rászorultak felmérése, figyelemmel 
kísérése, támogatása
Szeretnék továbbra is aktív részese lenni 
Nagyigmánd és a puszták fejlődésének a vá-
lasztó polgárok érdekeit szem előtt tartva Min-
denkiért dolgozni.
Kérem, aki úgy érzi, hogy helyem van a Képvi-
selő-testületben és megtisztelnek bizalmukkal 
szavazzanak rám! 

 Köszönettel: Geröl Margit

Juhász Péter

Mészáros Róbert 

Geröl Margit
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Tisztelt Nagyigmándon 
és a Pusztákon élő Választópolgárok!

1983. május 17-én születtem.
Nagyigmándon  élek születésem óta.
2008-ban szereztem diplomámat a sopro-
ni Benedek Elek Pedagógiai főiskola karán. 
2008. óta dolgozom Óvodapedagógusként 
Nagyigmándon.
2013-ban házosodtunk össze férjemmel és itt 
Nagyigmándon  telepedtünk le. Férjem ács, Bo-
tond fiam és Zselyke lányom óvodás.
Kilenc évvel ezelőtt felkérést kaptam a képvi-
selő-testülettől, hogy vállaljam el a Szociális, 
Művelődési és Sport Bizottság tagságát. Kilenc 
év alatt megismerhettem az önkormányzat mű-
ködését, feladatkörét. Ez motívált abban, hogy 
induljak településünk őszi képviselő-testületi 
választásán.  

Óvodapedagógiai munkám során szoros kap-
csolatban vagyok a reám  bízott gyerekek szü-
leivel, estleges gondjaikkal. Igyekszem mindig 
a segítségükre lenni. Úgy érzem személyemmel 
hozzájárultam a falu fejlődéséhez, és mindig 
igyekeztem a falubeliek, és a pusztákon élők 
érdekeit képviselni. Észrevételeim, javaslataim, 
mindig a falu érdekeit szolgálták.  Megválasz-
tásom esetén az eddigiekhez hasonló elszánt-
sággal végezném tevékenységem.  Nem az 
igéretekben, hanem a tettekben hiszek. Függet-
lenül a választások eredményétől azt kívánom, 
hogy, Nagyigmándnak olyan képviselői legye-
nek, akik összefogással képesek hasonló kima-
gasló eredmények elérésére, mint az az  előző 
képviselő- testületi ciklusban történt.
Tisztelettel kérem Önöket, hogy az október 13-i 
választás alkalmával támogassanak bizalmuk-
kal úgy, hogy x-et tesznek a nevem mellé. Bi-
zalmukat előre is köszönöm!

Varga-Szajkó Judit

Kedves 1955/56-ban
 született Társaim!

Idén immár harmadik alkalommal szeretném meg-
rendezni a 

"Nagyigmándi 1956-osok" estjét 

a korábbi évekhez hasonlóan az önkormányzat lelkes 
és önzetlen támogatásával.
Sajnos mindannyian tapasztaljuk, hogy évről évre ke-
vesebben tudunk részt venni a rendezvényen, ezért 
kiemelkedően fontosnak tartom, hogy összeüljünk, 
hisz ki emlékezhetne méltóbban, ki elevenítheti fel 
hitelesebben a múltat, ha nem Mi, akik együtt nőt-
tünk fel?!

A találkozó helyszíne: Magos Művelődési Ház, 
időpontja: 2019 november 2. 17 óra 
(Elnézést kérünk, hogy az Ünnep idejére esett az idő-
pont, de idén sajnos csak így volt megoldható.)

Ahogy Ed McDonald írja:
"Csak az az ember fél az öregedéstől, aki elvesztegeti 
az élete minden pillanatát"
Ne essünk hát ebbe a hibába, teremtsünk magunknak 
boldog, közös pillanatokat!
Részvételi szándékotokat kérlek mihamarabb jelez-
zétek az alábbi elérhetőségeken:
Györke Edit   +36 20 203 1057
Lovász Mária +36 20 482 8076

Szeretettel várlak Benneteket!

Nagy-Baka István 

Nagyigmándi Közös Önkormányzati
Hivatal elérhetősége
Hajduné Farkas Erika polgármester  556-493
dr. Füles Zoltán jegyző   556-494
Polgármesteri Titkárság   356-294
Jegyzői titkárság    556-490
Anyakönyvi iroda    556-491
Adóügyi osztály    556-497
Pénzügyi osztályvezető   556-496
Pénzügyi osztály    556-495
Építésügyi osztály    556-498
Szociális osztály    556-491
Könyvtár     556-492
Fax      556-499

Nagyigmándi Pápay József Ált. Iskola: 356-577
Nagyigmándi Kincseskert Óvoda:  356-582
Magos Művelődési ház:   356-123
Magos Könyvtár:    556-492
Területi Szociális Gondozási Központ: 356-685
Család- és Gyermekjóléti Szolg.:  356-980
I. sz. orvosi rendelő    356-565
II. sz. orvosi rendelő:    356-579
Fogorvosi rendelő:    356-684
Védőnői Szolgálat:    356-981

Komáromi orvosi ügyelet: 344-770
Polgárőrség: 30/621-0424

Tűzoltóság: 105 ill. 356-800
Mentők: 104

Rendőrség: 107
Körzeti megbízott: 30/298-6792

Közérdekű telefonszámok
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Őszbe öltözött a Gyermekjóléti Szolgálat előtti park

Nagyigmándi Szent Mihály Napi Búcsúban

Az új 
Termelői Piacon



Tanévnyitó a Nagyigmándi Pápay József Általános Iskolában


